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F e b r u a r 

je prišel tako hitro, da smo komaj uspeli pospraviti novoletne okraske. V 
teh dneh jih že nadomeščajo številne prireditve kulturnemu prazniku v 
čast. In življenje teče dalje kljub novemu tisočletju. 
In medtem ko je Slovenijo konec januarja pretresala nova korupcijska 
afera, smo v Logatcu k življenju obudili Dom starejših v Grapovčniku. O 
kaki aferi v zvezi z njim ni slišati, kroži pa med ljudmi, na začudenje 
odgovornih, mnogo zgodb o tem in onem. 
Za govorice, take in drugačne pa je razlaga preprosta in ena sama -
pojavijo se povsod in vedno tam, kjer uradnih informacij ni ali jih je 
premalo. Včasih je pač potrebna kakšna tiskovna konferenca ali vsaj 
kakšen, recimo temu, sprejem za predstavnike medijev. Pametni 
uradniki in politiki to počnejo. Pa jih ne skrbijo toliko govorice, bolj 
lastna promocija. Že vedo zakaj! 

Na to so opozarjali tudi nekateri svetniki v razpravi na januarski seji 
občinskega sveta, ko se je odločalo o prodaji radia NTR, ki je tako rekoč 
občinska last. In medtem ko se povsod po svetu politiki in poslovneži 
trudijo imeti dovolj nadzora v medijih, dovolj vpliva in lobirajo kjer se le 
da, naša občina medij prodaja. Zato seveda, da z njim ne bo dodatne 
izgube! Tudi prav! 

In če je bil proti sprejemu sklepa o odprodaji Radia NTR le en svetnik, so 
sklep o sprejetju proračuna za leto 2001 svetniki sprejeli soglasno. Po 
usklajevanju seveda, pogovorih in prepričevanju ... Pozicija ZA, 
opozicija ZA! Očitno je dokument tako dober, da se z njim strinjata celo 
parlamentarna nasprotnika! Si predstavljate, srečo državnega 
finančnega ministra, če bi se mu zgodilo kaj podobnega!? Pri nas pa se 
da, brez obstrukcij, brez prepirov, lepo usklajeno... Naj pride minister k 
nam po kak nasvet! 

Z vsebino in težo postavk pa seveda ni vse tako lepo. Mnogo pomislekov 
in pripomb je ostalo, v krajevnih skupnostih in drugih proračunskih 
uporabnikih. Med takimi je tudi obnova Narodnega doma, kjer ob 
postavki preberemo čisto ničlo. Kako dolgo bo še stal oder Narodnega 
doma, če bomo vanj ničlo dajali, pa je nazadnje nazorno pokazala 
hreščeča zvočna aparatura iz katere je zvenela promocijska Meglica. 

Kdo ve, bi vprašal pesnik Prešeren, morda se bo tudi logaškemu domu 
kulture zgodila podobna sreča, kot je ta z gradnjo Doma starejših. 
Občinska oblast torej zna, če le hoče. Od gradnje Valkartona sem druga 
največja investicija je zaključena in v hiši bodo kmalu tisti, ki so si jo 
izbrali za dom svoje starosti. Ti so ga čakali najteže. Težje od tistih, ki so 
v njem videli poklicno priložnost. In še težje od tistih, ki so na različnih 
državnih odborih, službah in ministrstvih zastavljali ugled, svoje in 
strankarsko ime zanj. Zato naj jim, če parafraziram Prešerna, mirno 
plava barka, pred ognjem dom, pred točo jim pšenico, bo bližnji sosed 
varoval! 

B. Novak 
P.S. 
Vsem, ki se ljubiteljsko ali profesionalno ukvarjate s kulturo in vsem, ki 
vam je kultura način življenja, čestitamo ob slovenskem kulturnem 
prazniku. 

Uredništvo Logaških novic 
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D o m o d p r l v r a t a 
Zaključena največja investi
cija od gradnje tovarne 
Valkarton - Dom za starejše 
v Grapočniku 2 6 . januarja 
na stežaj odpr l vrata - Prv i 
obiskovalci navdušeni nad 
izgledom notranjosti. 

Slovesnosti ob otvoritvi se je 
poleg logaškega župana Janeza 
Nagodeta, poslanca v DZ Stani
slava Brenčiča, direktorja SCT 
Ivana Zidarja in drugih pomem
bnih gostov, udeležil tudi 
minister za delo, družino in 
socialne zadeve Vlado Dimov-
ski, ki je v.d. direktorice Doma 
Geni Pupis slovesno predal 
ključ. Prve oskrbovance bo 
Dom sprejel po 14. februarju, 
do takrat pa bo pripravljena 
tudi ekipa sodelavcev. 

Več o poteku te investicije si 
preberite na 3- strani. 

O b č i n s k i p r o r a č u n 2 0 0 1 

I n t e r e s i v e č i n o m a u s k l a j e n i 

Kot je bilo rečeno na decembrski 16. seji Občinskega sveta, so na 
njenem nadaljevanju januarja letos svetniki zopet spregovorili o 
predlogu občinskega proračuna za leto 2001, ki so ga nato sprejeli v 
prvi obravnavi. Proračunu so namenili precej manj besed kot 
decembra, saj se je medtem župan Janez Nagode sestal s 
predstavniki političnih strank, svetniških skupin in s predsedniki 
krajevnih skupnosti, s katerimi se je pogovoril in poskušal uskladiti 
veliko potreb in nekoliko manj sredstev. 
Kako so s proračunom zadovoljni v krajevnih skupnostih, preberite 
na 4. strani. 

Na nadaljevanju 16. seje Občinskega sveta so svetniki Komunalnemu 
podjetju Logatec odobrili kredit v višini 8 milijonov SIT za nakup 
novega smetarskega vozila. Upamo, da bo vozilo olajšalo delo 
delavcem, ki ob vsakem vremenu poskrbijo za odvoz smeti. Z novim 
vozilom bo odvoz smeti organiziran po vseh zaselkih v občini. 

Pojasnilo društvom 
Po dogovoru z Občino Logatec so Logaške novice dolžne 
novinarsko poročati o raznih dogodkih in prireditvah v naši 
občini, kar že ves čas počnemo. V zadnjem času pa smo na 
uredništvo prejeli nekaj prispevkov kulturnih in športnih 
društev, ki so vsebovali ekonomsko propagandna sporočila. 
Takšnih prispevkov in obvestil brazplačno ne objavljamo. Z 
veseljem pa bomo novinarsko pokrivali vse dogodke in 
prireditve, o katerih nas boste obvestili. 

Uredništvo 

Sedeča odbojka je vsaj tistim, ki bolj površno spremljajo športno 
dogajanje popolna neznanka. Logatčani pa smo imeli 28. februarja 
možnost spremljati izredno spretnost igralcev v tej športni panogi. 
Sodelovala je tudi logaška ekipa. Več na strani 10. 
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S t r e h e o p e č n e b a r v e 

Prejel i smo pismo bralke Š. G. iz Cerknice, ki se nanaša 2. člen 
Odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o prostorskih ureditvenih 
pogojih za ureditveno območje naselja Logatec, objavljenega v Uradnih 
objavah Občine Logatec (8.11. 2000). Sprašuje, ali je na stanovanjskih 
objektih v naselju Logatec dovoljena kritina, ki je najbolj znana pod 
komercialnim imenom dekra, in druge kritine. 

Če želite, da najdemo odgovor tudi na vaša vprašanja, nam pišite. 
Naš naslov: Logaške novice, za rubriko Vprašali smo za vas, Čevica 4, 
1370 Logatec, fax.: 750 % 64, e-mail: novice@mali.si 

Mar jetka Treven z Oddelka za urejanje prostora na Občini 
Logatec je pojasnila: "Potrebno je natančno slediti dikciji člena, ki pravi, 
da morajo biti strehe krite s kritino opečnih barv. S tem smo želeli doseči 
enoten videz streh v naselju Logatec (ki zajema Dol. in Gor. Logatec. 
Blekovo vas ter IOC). Seveda je dovoljena tudi kritina dekra. le da mora 
biti opečne barve - z njo je prekrit tudi del strehe osnovne šole. 
Nedopustljiva je valovita kritina, saj se salonitke in podobni materiali 
počasi opuščajo. Streha je lahko pločevinasta (seveda spet v opečni barvi) 
na proizvodnih halah, z omenjenim odlokom pa tudi pri strehah z 
nizkimi nakloni in večjimi površinami ter na kapelicah, cerkvah in 
znamenjih." 
Odgovor je torej preprost. Dovoljeno je (skoraj) vse, ie da je opečne barve. 
Upam, da je tudi naša bralka zadovoljna z razlago. 

Petra Trček 

PREJELI SMO 

P i s m a b r a l c e v 

Na uredništvo Logaških novic smo med pismi, ki nam jih pošiljate po 
elektronski in običajni poti, prejeli kar dve nepodpisani pismi bralcev. 
Eno se ukvarja s problematiko volitev, drugo pa s problematiko pasjih 
iztrebkov. 
Čeprav sta pismi vsebinsko zanimivi, ju žal ne moremo objaviti, ker sta 
nepodpisani. Bralce zato še enkrat obveščamo, da v skladu z Zakonom v 
Logaških novicah ne bomo objavljali pisem, ki niso podpisana in so brez 
naslova pošiljatelja. 

Uredništvo Logaških novic 

N a j v e č š k o d e n a 

P l a n i n s k e m p o l j u 

Jesenske poplave so po vsej Sloveniji povzročile veliko škode, 
neposredne in posredne. Tudi logaška občina se ni izognila 
močnemu deževju; obilica padavin je napolnila Planinsko polje, 
kot že dolgo ne. Ob koncih tedna je bilo ob Polju videti mnogo 
izletnikov, ki so si ga ogledovali kot naravno znamenitost. Na 
žalost bi - vsake toliko časa zalito polje v Sloveniji - težko turistično 
promovirali, kakor je ugotovil Andrej Kermavnar, predsednik KS 
Lazejakovica. Zato pa je voda v tej krajevni skupnosti naredila 
največ škode. 

MPPI 

Že tri mesece je pod vodo kakšnih SOO ha površin, ki spadajo pod to KS, in še 
lep čas bo odtekala. "Spomladi bomo lahko bolj jasno ocenili, koliko je voda 
uničila travno rušo, verjetno pa bodo kmetje letos lahko kosili le enkrat, 
namesto dvakrat. Voda je poplavila tudi prostore nekaterih gospodarskih 
poslopij in cesto Laze Jakovica, tako da so za nekaj časa morali urediti 
nadomestno cesto," pravi Andrej Kermavnar. Za to, neposredno škodo, 
bodo i/, rezervnega sklada Občine Logatec namenili nekaj sredstev, kar se 
tiče tiste na polju, bodo kmetje verjetno upravičeni le do zmanjšanja davkov 
na katastrske dohodke. Da bi kmetom ob Planinskem polju dolgoročno 
olajšali gospodarjenje, pa bi najbrž morali spremeniti katastrsko 
klasifikacijo postopek že teče, a je zelo dolgotrajen. 
Drugje po občini večjih težav s poplavami ni bilo, le na lokalni cesti Vcharšc-
(iodovič je nastal večji plaz, zaradi katerega je cesta za tovorna vozila zaprta 
še sedaj. Po sedanji oceni naj bi vrednost sanacije plazu znašala med IS In 
IS milijoni tolarjev. Od velikosti plazu (trenutno ga tehnični) pregledujejo) 
bo odvisno, ali ga bodo obravnavali po zakonu o odpravi posledic plazov, ki 
so ga v Državnem zboru sprejeli decembra lani; torej, ali bo za sanacijo 
prispevala država. 1'etra Trček 

K d o b o p o n u d i l n a j v e č 

Kakšna bo usoda Radia NTR? 
Na januarskem nadaljevanju 16. redne seje Občinskega sveta so logaški svetniki na mizo dobi l i gradivo o poslovanju 
Notranjskega rad ia d.o.o., Logatec, z nj im pa tudi predlog sklepa, da se, zaradi pomis leka o upravičenosti oz i roma 
smotrnosti vlaganja proračunskih sredstev v družbo NTR, izpeljejo vse potrebne aktivnosti za zbiranje ponudb za prodajo te 
družbe. Vrednost družbe je bi la na dan 31. 12. 1 9 9 9 ocenjena med 4,8 mio in 6,9 mio SIT. NTR ima precej razgibano 
zgodovino in o morebi tni prodaji so svetniki razglabl jal i že leta 1997, ko so se odloči l i , da z letom 1998 podjetje dajo v zakup, 
vodenje in upravljanje Bojanu Leskovcu. 

tonskega tehnika, ki skrbi za ima terjatve do svojih poslovnih 
produkcijo reklamnih sporočil in del partnerjev, 'pojasnjuje najemnik, 
programa, ki ga posnamejo vnaprej. ^rug problem je izpad 
Čas verjetno res ni najbolj primeren frekvence 107.1 MgHz v letu 
za zaposlovanje še ene osebe in J999, ko smo zaradi tega 
marsikdo bi, in niti ne brez razloga, izgubili precejšen del dohodka. 

Svetniki so se tokrat s prodajo 
radia strinjali, le eden, Matjaž 
Kete, je poudaril, da občina mora 
imeti NTR, saj je medijski prostor 
danes nekaj vreden. 
S pomembnostjo medijskega pro
stora so se strinjali tudi ostali, ki so 
v glavnem razpravljali o pogojih 
morebitne odprodaje. Nazadnje so 
z enim glasom proti sprejeli 
predlagani sklep, s tem, da se pri 
razpisu upošteva predkupno 
pravico dosedanjega najemnika 
in določene pogoje (radio mora 
ostati v Logatcu, program mora 
biti lokalno naravnan, da ne bi 
odkupili le frekvence). 

Bojan Leskovec se s takšno 
odločitvijo Občinskega sveta strinja. 
0 morebitnem odkupu sicer razmi
šlja, če bo uspel zadostiti pogojem 
razpisa, in če se bo njegova vizija 
radia zdajšnjim lastnikom zdela 
sprejemljiva. Ne strinja pa se s tem, 
da podatki o dolžniško-upniških 
razmerjih na tak, lahkoten način, 
prehajajo v javnost (na seje sveta so 
vabljeni tudi novinarji). Z deli 
gradiva, ki so ga dobili svetniki, pa se 
ne strinja popolnoma. Od leta 1999 
je namreč zaposlena poslovna 
sekretarka s polnim delovnim 
časom, in ne le polovičnim, z 
januarjem letos pa je zaposlil še 

pomislil, da se na radiu zaposluje 
preveč "na hitro". "Morda bi bilo 
umestno, če bi zaposlil samega 
sebe," komentira Leskovec, 'vendar 
je to nekdo tretji. Že spomladi se je 
pokazala potreba po novem 
delovnem mestu - zaradi večje 
stabilnosti in kontinuitete dela in 
racionalnejše porabe sredstev." 

D o b i č e k a l i i z g u b a 

Lani in tudi že prej je bilo slišati, da je 
najemnik precejšnje vsote dolžan 
svojim honorarnim sodelavcem. 
Honorarji so kasnili tudi po več 
mesecev. "Res je, čeprav smo konec 
lanskega leta in letos ublažili tudi 
ta problem in se je dolg iz naslova 
honorarjev pričel zmanjševati," 
pravi Bojan Leskovec. Res je tudi, da 
je dolžan Občini Logatec, vendar so 
podatki v gradivu za sejo neažu
rirani, saj sedaj dolg znaša okrog 1,4 
mio SIT, kar je dva milijona manj. 
'Veliko tovrstnih težav (dolgov) 
izhaja iz plačilne nediscipline in 
iz težav z likvidnostjo. Tudi radio 

Bilanca poslovanja, z vsemi 
dolgovi in terjatvami, je po 
njegovih besedah bila vsako leto 
pozitivna, poleg tega pa je v 
triletnem najemniškem obdobju v 
osnovna sredstva, opremo in 
razvoj radia vložil več kot 5 
milijonov. Veliko opreme je sedaj 
že amortizirane, tako da je težko 
točno določiti, koliko je njegov 
vložek vreden danes. 

Je pa Bojan Leskovec, skupaj z 
logaškim županom in še 
marsikaterim drugim, vsekakor 
zaslužen za to, da ima NTR stalno 
frekvenco 107,1 MgHz. Veliko 
vode je preteklo, preden so jo 
dobili, zato bodo morali biti na 
Občini še toliko bolj previdni pri 
oblikovanju pogojev prodaje 
družbe. Kaj hitro se lahko zgodi, 
da bodo frekvenco, ki je v 
medijskem prostoru zelo iskano 
blago, začeli uporabljati le v 
komercialne namene. 

Petra Trček 

P o m o č k m e t i j s t v u t u d i i z 

o b č i n s k e g a p r o r a č u n a 

Slovenska strategija kmetijske politike, ki se je izoblikovala v letih 
od 1992 do leta 1995 in je temeljila na ekosocialnlh ukrepih, se ne 
uresničuje. Dohodki kmetijskih proizvajalcev padajo, kmetijska 
dejavnost se naraščajoče opušča in podeželje je ogroženo. Do 
sprememb prihaja zaradi odločitve, da se Slovenija pogaja o 
priključitvi k Evropski uniji. Ta narekuje liberalizacijo trgov in cen. 
Upam, da kljub temu ne bo prišlo do prevelikega zloma kmetijstva 
in degradacije podeželja. Modrost države bo morala biti v tem, da 
bo znala kombinirati makroekonomske, socialne, okoljevarstvene 
in priključitvene cilje. 

ipd.) in za pomoč razvoju turizma na 
kmetijah in dopolnilnih dejavnosti. 
Za vsa navedena področja naj bi bilo 
na razpolago cca 8,5 mio tolarjev. 
Kako bodo sredstva razdeljena, še ni 
znano. Na podlagi razgovora z g. 
županom Janezom Nagodetom naj 
bi se v kratkem imenovalo odbor za 
kmetijstvo, ki bo podal predloge in 
usklajeval želje in potrebe. Želimo si, 
da bi delček pogače prispel do 
slehernega kmeta. 

Kmetijski svetovalec 
Roman Ru/mik. inz.kmetijstva 

N e p r e z r i t e v f e b r u a r j u 

Predavanje ing. kmet. Romana 
Rupnika z naslovom 
Najpogostejši vzroki slabe kako
vosti mleka, ki je bilo predvideno 
9. februarja, je prestavljeno na 
kasnejši termin. 

20.2. ob 10. uri v Logatcu: 
Predavanje u.d.i. Irene Bantan 
z naslovom 
Ekološko kmetovanje - trendi v 
svetu in pri nas v 

FC - " * — • 

folo: Rgman Rupnik 

Pri tem bo morala pomembno 
vlogo odigrati tudi lokalna samo
uprava s svojo interno kmetijsko 
politiko. Predvsem zato, da bo v 
težjih pridelovalnih pogojih, kot 
Logatec nedvomno je, ohranila 
kulturno krajino in poseljenost 
podeželja. 
Občinska pomoč naj bi prispevala 
med drugim k ohranjanju social
ne kategorije kmetijstva. Dala naj 
bi možnost preživetja tudi male 
mu kmetu oziroma gospodar 
stvom, ki jim kmetovanje ne 
prinaša bistvenega dohodka. 
Iz občinskega proračuna namen 
jenem ohranjanju in razvoju 
kmetijstva se tudi v letu 2001 
predvideva podpora za izobraže 

vanje in usposabljanje kmetov in 
članov njihovih družin (predavanja, 
tečaji, demonstracije, strokovno 
pospeševalne prireditve, ekskurzije, 
razstave ipd.), analize krme in 
zemlje, osemenjevanje krav, agro
melioracije, podporo pašništvu 
(cepljenje pašnih živali, obnovi 
pašnih ograj), servisiranju molznih 
strojev in opreme, pomoč kmetij 
skim zadrugam zaradi povečanih 
stroškov zbiranja mleka (lezje 
dostopni kraji in majhni pridelo 
valci), testiranje traktorskih škropil 
nic, pomoč društvom na področju 
kmetijstva in podeželja (društva 
kmečkih In podeželskih žena, 
društvo podeželske mladine, govedo 
rejsko društvo, čebelarsko društvo 

J A V N O P O D J E T J E 

K O M U N A L N O P O D J E T J E L O G A T E C , d . o . o . , 

T r ž a š k a c e s t a 2 7 , L o g a t e c 

objavlja zaradi povečanja obsega del in nalog prosto 
delovno mesto 

K V D E L A V E C P R I R A V N A N J U Z O D P A D K I V O D J A 

D E P O N I J E K O M U N A L N I H O D P A D K O V 1 d e l a v e c 

Od kandidatov pr ičakujemo: 

• sposobnost vodenja evidenc in presoje sestave 
komunalnih odpadkov na odlagališču komunalnih 
odpadkov, 

• sposobnost dela /. ljudmi in vodenja manjše delov ne 
skupine. 

• usposobljenost za upravljalni težke gradbene 
mehanizacije, 

• zaželiena usposobljenost za voznika tovornih vozil 
srednja poklicna šola. 

• /aželjena je starost od 25 do 35 let. 

Delavca bomo zaposlili za nedoločen čas s polnim delovnim časom in 
3 mesečnim poskusnim delom. 

Kandidate vabimo, da svoje pisne ponudbe pošljejo ali prinesejo osebno 
na gornji naslov v petnajstih dneh po objavi. 
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Pni oskrbovanci že konec februarja 
Več kot dve leti sta min i l i , odkar so sredi septembra 1998 v Grapočniku pr ičel i gradit i Dom za starejše. Mogočna stavba je iz 
meseca v mesec rasla pred našimi očmi in mars ikakter i starejši občan se je že konec leta 1999, ko je Dom počasi dobival 
končno podobo, veseli l skorajšnje vselitve; spet drugi so računali na novo zaposlitev. Pa so, v začetku leta 2000, dela zastala. 
Pojavljale so se govorice: da so vrata preozka, da so mora l i stene zaradi vlažnosti belit i dvakrat. . . 

"Govorice so takšne, da včasih 
kar ne morem verjeti, od kje 
prihajajo. A to ni res. Še posebno 
pri beljenju ni bilo nobene 
škode," se je na govorice nasmeh
nila Gena Pupis, v. d. direkto
rice Doma za starejše. 
Resnica je bila nekoliko drugačna. 
Izvajalec del. SCT, d.d. Ljublja
na, je v letu 1999 z gradnjo zelo 
pohitel - delali so praktično celo 
zimo; "objekt je bil januarja 
2000 ravno toliko končan, kot je 
bil decembra 2000", je povedal 
logaški župan Janez Nago
de. 

S p o r n i t r e t j i a n e k s 

Zaključek del se je zavlekel zaradi 
dodatnih stroškov, ki so nastali pri 
gradnji in so zajeti v aneksu 111 
(spremembagradbenega dovol
jenja zaradi spremembe goriva 
za ogrevanje - namesto kuril
nega olja plin, težje hidrološke 
razmere, kot so bile predvidene s 
projektom; spremembe posame
znih konstrukcijskih materi
alov: vgradnje določenih manj
kajočih, a nujno potrebnih sklo
pov na področju strojnih in 
elektro instalacij .... stroški 
zaradi zamika gradbenih del v 
zimsko sezono). Ministrstvo za 
delo, družino in socialne zadeve in 
Občina Logatec sta z izvajalcem 
SCT, d.d. Ljubljana podpisali 
pogodbo za gradbena in obrtniška 
dela v višini nekaj več kot 660 in 
pol milijona tolarjev - z vsemi 
tremi aneksi je sedaj vredna okrog 
959 milijonov, vrednost stroškov 
iz tretjega aneksa pa je malo več 
kot 254 milijonov. Občina Logatec 
se kot sofinancer z določenimi 
zahtevami ni strinjala, saj, kakor 
pravi župan Nagode, k njim 
niso dali soglasja, o nekaterih 
stvareh pa tudi niso bili obveščeni. 
To, pravijo pri SCT-ju, ne drži 

Poslanec DZ Stanislav Brenčič je s svojim delovanjem veliko pripomogel k odločitvi, da je dom v Logatcu. 
N a sliki v pogovoru z ministrom Vladom Dimovskim. / foto: Anton Ma l i 

popolnoma, saj je bil po pogodbi 
določen predstavnik naročnika, ki 
naj bi se udeleževal operativnih 
sestankov (ali pa je dobival zapisnike 
le-teh), za vsa dodatna in 
manjkajoča dela pa naj bi bile 
dostavljene ponudbe. Kakorkoli že, 
po dolgih pogajanjih (medtem se je 
zamenjala tudi vlada) je oktobra lani 
Občini Logatec uspelo doseči, da je 
celoten znesek tretjega aneksa 
plačalo Ministrstvo. 

V e l i k o p r o s t o v o l j n e g a d e l a 

Medtem je Gena Pupis urejala ostale 
stvari - razpise za delovna mesta, 
kredit za notranjo opremo ... 
Funkcijo v. d. direktorice je nastopila 
že 1. oktobra 1999, ko so še mislili, da 
bodo Dom odprli maja naslednje 
leto. Zato so tudi že januarja 2000 
zaposlili vzdrževalca - in do letos 
nikogar drugega, vsem čenčam 
navkljub. Tudi s plačama ni bilo 
enostavno - sprva je založila in 
kreditirala Občina, nato je bil najet 

kredit pri banki... Že dovolj zgodaj je 
bila izbrana ekipa sodelavcev (ki še 
sedaj ni čisto popolna); mnogi od 
njih so velikokrat prostovoljno 
pomagali pri takšnem ali drugačnem 
delu in tako pripomogli, da je Dom 
počasi dobival prijazno notranjost in 
dušo. 

O d p r t a v r a t a 

Decembra so bila gradbena dela 
zaključena, sredi januarja opravljen 
tehnični prevzem, 26. januarja pa 
končno slovesno odprt Dom za 
starejše. Do srede februarja se bo 
pripravljala ekipa Doma, po tem 
datumu pa bodo odprli vrata tudi za 
prve oskrbovance. "Prošenj je zelo 
veliko, vendar je težko napovedati, 
kateri se bodo odločili. Kar 
polovico Doma znajo napolniti 
ljudje z območja, kateremu je 
namenjen - okoli 40 je prošenj 
Logatčanov, še enkrat toliko 
Cerkničanov." je razlagala v. d. 
direktorice (lena Pupis. Delovno 

mesto je zanjo novo, veliko je 
stvari, ki se jih uči sproti, med 
delom pa odkriva tudi svoje 
sposobnoti. Dela s starejšimi pa se 
veseli; pravi, da jo je (prejšnje) 
delo z duševno prizadetimi 
naučilo prisluhniti ljudem - to pa 
starejši tudi potrebujejo. Dodaja 
še, da se bodo v Domu ves čas 
prilagajali potrebam svojih 
varovancev - s tem pa jim 
omogočili lepo in človeka vredno 
starost. 

Del zgodbe o Domu st; 
občanov se tako končuje. Konec 
dober, vse dobro; pravijo. Pa bi 
bilo vseeno zanimivo izračunati, 
koliko sredstev je bilo porabljenih, 
ker Dom ni obratoval. Oziroma, 
koliko sredstev bi Dom pridobil, če 
bi bil odprt od maja lani, kakor je 
bilo načrtovano. Pa sta politika in 
birokracija spet naredili svoje. 

Petra Trček 

30 leta Radia Cerkno 
Januarja letos je minilo 30 let, odkar so v Cerknem prvič poslušali 
lokalni radio. Ob tej priložnosti so se slavljenci obdali s prijatelji, 
partnerji in sodelavci, med njimi so bile tudi Logaške novice, da smo 
skupaj pokramljali in dvignili čaše za visok jubilej. 
Radijci so med pripravami na 30. rojstni dan mislili predvsem na svoje 
poslušalce - spremljate jih lahko že od 6. ure zjutraj, v pogovornih 
temah in drugih prispevkih pa prinašajo novosti med drugim tudi iz. 
Logatca. Razmišljajo tudi o spremembi imena, saj so že davno prerasli 
meje Cerknega in v zadnjem času pokrivajo velik del zahodne in 
osrednje Slovenije. 

Še nekaj za vegetarijance 
Na pol icah trgovine KGZ Logatec KONZUM imajo že precej 
časa diabetične izdelke. V začetku letošnjega leta pa so 
uvedli tudi kotiček z vegetarijansko prehrano. Tako lahko 
tisti, k i ne jedo mesnih in mlečnih izdelkov, izbirajo med 
razl ičnimi vrstami okusnih izdelkov, med kater imi so 
sladkari je, izdelk i iz soje, paštete, prel ivi in omake. . . 

" . .J I 

Številnim čestitkam ob 30. obletnici se pridružujejo Logaške novice. 
Radiu Cerkno želimo še veliko dobrih oddaj in obilo dobre glasbe. 

Anion Mali 

Del vegetarijanskega programa boste našli tudi v hladilni omari - med 
drugim tofu sir, vegetarijansko majonezo in različne "mesne" izdelke 
(vegi hrenovke, polpete, salame, klobase). 
"Za uvedbo takšnega kotička smo se odločili zaradi precejšnega pov
praševanja kupcev. Po tem, da so vegetarijanski izdelki zelo iskani, 
vidimo, da smo naredili prav," je zadovoljen Milan Rupnik, poslovodja 
trgovine Konzum. Zadovoljni pa so tudi kupci, saj naj bi bil po besedah 
poslovodje tovrstni kotiček edini v Logatcu, /pet/ 

Pod drobnogledom 

Kulturna ponudba 
Nemalokrat v pogovorih z občani naletimo na "ugotovitve", da se 
v našem kraju nič ne dogaja, da je v naši občini nekakšno mrtvilo. 
Po drugi strani pa so logaški koledarji kulturnih prireditev skoraj 
vsak mesec zelo pestri in nam torej govorijo o tem, da je kulturne 
hrane v naši občini vendarle dovolj. 
Res pa je, da neredko dvorana Narodnega doma v Logatcu ostane 
napol prazna. Govorijo torej, da je kulturna ponudba preskromna, 
le tisti, ki se ne udeležijo skoraj nobene prireditve? Morda 
občanom ne ustreza izbor prireditev? Ali pa je vsega dovolj za vse? 

O tem smo se pogovarjali z naključnimi mimoidočimi. 

m M a r t i n a C o m i n o : 
"Mislim, da je Logatec eden izmed krajev, 
kjer je pevska in glasbena kultura najbolj 
razvita. Naša občina si po mojem mnenju 
zasluži ime: Logatec - mesto glasbe in 
petja. Menim pa. da so ostale zvrsti 
premalo zastopane - manjka npr. 
gledališka dejavnost. Upam, da bo korak 
naprej naredila študentska gledališka 
skupina. Pohvaliti pa vsekakor velja 
dejavnosti logaške knjižnice, gledališko 
skupino z Vrha, gledališki abonma v 

Logatcu in prizadevanja osnovnih šol. Na žalost kulturni hram v 
Logatcu, v stanju v kakršnem je. težko privablja obiskovalce, vanj pa je 
skoraj nemogoče pripeljati tudi kvalitetno gostovanje." 

Sandra Selan: 
"Zdi se mi, da je kulturna ponudba 
preskromna za otroke in mlade. Sama se 
ponavadi odločim za ogled katere izmed 
kulturnih prireditev v Ljubljani. Ponudba 
je namreč dosti večja, pa še dvorane so bolj 
kvalitetne. Stoli v Narodnem domu v 
Logatcu skoraj ne dovoljujejo ogleda daljše 
predstave." 

M a r k o Pir jevec: 
"Kulturna ponudba v Logatcu? Nimam pojma! Relativno slabo sem 
informiran o tem. ker se, moram priznati, niti ne zanimam. Prireditve 
obiskujem v Ljubljani, kjer je širši izbor, tako da sploh ne vem, kaj se 
dogaja v Logatcu. Katera prireditev bi me vendarle pritegnila v naši 
občini? Iimm, morda kakšna zanimiva razstava, dober koncert, če bi 
bila seveda dvorana dovolj akustična." 

Nataša Dolenc i n Igor 
Grdinič: 
"Zdi se nama, da se na 
kulturnem področju nekaj kar 
dogaja, ampak še vedno prema
lo. Predvsem pogrešava prire
ditve za mlade. Zanimiva bi bila 
npr. Impro liga, mlade gleda
liške skupine ... Če se odločiva 

za ogled katere izmed prireditev, greva ponavadi v Ljubljano. Saj 
človeku kar prija, da gre malo ven iz Logatca..." 

ZdenkaJernejčič: 
"Prav veliko se ne dogaja. Npr, gledališke predstave - saj so, ampak le 
približno štiri na leto - to je premalo. Vedno pregledam koledar 
kulturnih prireditev v Logaških novicah in se odločim, katero prireditev 
si bom ogledala. Zdi se mi, da je bilo včasih kulturno dogajanje v 
Logatcu veliko bolj pestro - npr. logaške maškarade so bile izredno lepe 
... Menim, da se zelo trudi Knjižnica Logatec: pripravljajo razstave, 
kulturne večere... in da bi bilo dvorano Narodnega doma potrebno čim 
prej prenoviti." 

Janja Peterim, Foto: Franjo Bogataj 

Z A H V A L A 

Vodstvo Osnovne šole 8 talcev Logatec se iskreno zahvaljuje vsem 

donatorjem, ki so decembra dobrosrčno prispevali dobitke za novoletno 

tombolo. S pridobljenimi sredstvi od prodaje kartic bomo lahko kupili kar 

nekaj novih učnih pripomočkov. Preko Logaških novic bi se radi zahvalili 

vsem. Pomagali so nam: 
Herman Pivk, Smučarski klub Logatec, Trgovina Alpimex d.o.o., Pizzerija 

Galia, Elektro Novak, Menard Berto, elektromehanika; KS Naklo, Elektro 

Možina, Miha Grom, Mavrica d.d. Ljubljana, KLI Logatec d.d., župan, Nova 

Ljubljanska Banka, Zavod za zdravstveno zavarovanje Slovenije, Petrol d.d., 

slaščičarna Hasim, Policijska postaja, policijski oddelek Logatec; Glasbena 

šola, Oblak commerce d.o.o., Pizzerija Snoopy - Gčmirko, s.p.; 

Zavarovalnica Triglav d.d., Foto Sanja Manevski Aleksandra s.p., Valkarton 

d.d. Logatec, Mizarstvo Jerina, Detel, Strojegradnja d.o.o.; Puc Dragica s.p., 

Kovinski izdelki, Zavod za gozdove Slovenije krajevna enota Logatec, 

Svežina servis Logatec in Komunalno podjetje Logatec. 
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Različni interesi večinoma usklajeni 
Za mnenja o nekater ih vprašanj ih, k i se dotikajo proračuna, smo povprašali predsednike krajevnih skupnosti 

Kot je bi lo rečeno na decembrski seji Občinskega sveta, so na njenem nadaljevanju januarja letos svetniki zopet spregovori l i 
o predlogu občinskega proračuna za leto 2001, k i so ga nato sprejeli v prvi obravnavi. Proračunu so nameni l i precej manj 
besed kot decembra, saj se je medtem župan Janez Nagode sestal s predstavniki pol i t ičnih strank, svetniških skupin in s 
predsednik i krajevnih skupnost i , s kater imi se je pogovori l in poskušal uskladi t i vel iko potreb in neko l iko manj sredstev. 

Nov predlog proračuna v prvem branju, pripravljen na osnovi teh 
razgovorov, se bistveno ne razlikuje od starega. Na večih sestankih so se, 
kakor je dejal župan Janez Nagode, dogovorili predvsem dve stvari, "da je 
večnamenska športna dvorana projekt, ki ima prednost pred ostalimi, ter 
da bo proračun usmerjen tako, da bomo možnost najema kredita imeli le 
za zlato rezervo". V tem času so v breme občinskega proračun morali 
vključiti republiško ekološko takso za obremenjevanje voda, nekaj 
sprememb v prid proračunu pa je tudi na prihodkovni strani. 

M o l z n a k r a v a 

Predsednik sveta KS Naklo Berto Menard je KS Naklo v prejšnjih 
letih primerjal z molzno kravo, ki dobi bolj malo jesti, kar se pozna v 
urejenosti samega naselja, l.etos so s 85 milijoni tolarjev proračunskih 
sredstev, glede na prejšnja sušna leta, zadovoljni. Na sestanku z županom 
so jih razporedili za točno določene naloge. Menard: "Upamo, da bo 
dogovor držal in se bodo sredstva razporedila tako, kot je v proračunu, in 
se bodo investicije in obnovitvena dela odvijala po planu." V KS Naklo 
pravijo tudi, da zberejo več kot 75 % vseh sredstev, da pa so za solidarnost. 
"Glas pa dvignemo takrat, ko gre za denar, ki ga damo obrani in podjetja 
za mestno zemljišče in komunalno rabo, ki je namenjen za vzdrževanje 
infrastruktur in standrda v naselju." pravi Menard. 
Kljub potrebam in željam, ki so vedno večje od realnih možnosti, so s 
predvidenim občinskim proračunom v KS Laze-Jakovica zadovoljni, 
Po nekajletni "suši pri investicijah" si obetajo intenzivnejši razvoj obeh 
vasi - v projektu CRPOV imajo za desetletno obdobje kar 28 akcijskih 
načrtov oz. podprojektov, nekatere bodo začeli izvajati letos. In kaj menijo 
o razmišljanjih, ki jih je bilo slišati s strani KS Naklo, da bi se proračunska 
sredstva delila glede na velikost oz. število prebivalcev KS? 

Predsednik Andrej Kermavnar meni, da je to lahko le eno od meril: 
"Nikakor pa se ne strinjam, da prebivalci KS Naklo prispevajo v proračun 
75 % sredstev, ker prvič tako zavajajoče računanje ne upošteva, da 
pomemben del denarja prispevajo podjetja in ustanove - v njih so 
zaposleni tudi prebivalci okoliških krajev, in drugič, ker je treba omejena 
sredstva proračuna razdeliti na celotno območje tako. da tudi okoliškim 
krajem omogočim vsaj osnovni razvoj." 

E n k r a t m a n j , d r u g i č v e č 

Čeprav je sredstev, namenjenih KS Hotedršica občutno premalo, 
predsednik Andrej Zelene pravi, da razumejo, da je zaradi prioritetnih 
nalog in manjšega priliva državnih sredstev tudi proračun za KS 
Hotedršica okrnjen. Imajo pa nekaj projektov za katere pričakujejo, da 
bodo uvrščeni v proračun. Menijo, da je vrednota mesta • občinskega 
središča prava le, če je urejena tudi okolica. "Prepričani smo, da mesto 
Logatec ne bi bilo Logatec, če ne bi imelo okoliških KS. Pričakujemo, da bo 
posluh za naše potrebe večji, kot je bil doslej. Menimo namreč, da noben 
stroj brez priključkov ni funkcionalen, prav tako mesto brez periferije ni 
mesto. Prav vsi bi se morali zavedati, da je pač večina vaške oz. obrobne 
populacije zaposlena v centru t. j. v KS Naklo, in tako prispeva in vpliva na 
dotok sredstev." 

R o v t e i n L o g - Z a p l a n a - m a l o , s k o r a j n i č 

Tudi 7. novim predlogom nekatere krajevne skupnosti niso zadovoljne. 
Predsednik sveta KS Rovte, Rado Dolenc: Krajevna skupnost 
Rovte s proračunom za 2001, takim kot je bil predstavljen občinskim 
svetnikom, ni in ne more biti zadovoljna. Naši občinski svetniki in jaz kot 
predsednik sveta KS Rovte smo se aktivno vključili v reševanje problema, 
vendar tam, kjer se take stvari rešujejo. To pa sta Občinski svet in Občina z 
županom na čelu. Iz tega razloga kakšnih drugih komentarjev na to temo 
ne morem dajati." (op.a. Pojasnilo, kje so se aktivno vključili v reševanje 
problem, je predsednik podal zato, ker smo na Logaških novicah zaprosili 
vse predsednike KS. da nam odgovorijo na nekaj vprašanj, povezanih s 
proračunom. Rado Dolenc je prosil, da vsebine ne spreminjamo.) Tudi 
Boštjan Marinč. predsednik KS Log-Zaplana pravi, da v letošnjem 
letu ni za to KS namenjenih nobenih proračunskih sredstev, razen za 
delovanje same KS. Načrtovali so asfaltiranje dela ceste in veliko 
investicijo - ureditev vodovoda za lokalne potrebe. Tudi župan se zaveda, 
da se bodo pred drugo obravnavo proračuna morali dogovoriti še s temi 
dvemi KS, čeprav pravi, da so si z vodji političnih strank bili nekako 
soglasni, da so Rovte od leta 1990,1992 dobile veliko. 

Tudi KS Tabor v proračunu ni namenjenih toliko sredstev, kot so jih 
pričakovali, vendar predsednik Franc Rudolf pravi, da jih je dovolj 
denarja je eno leto več, drugo manj:"... če ni denarja, bo treba še malo 
počakati... vsi v občini si želimo, da bi se storilo čim več... ampak, denar je 
sveta vladar. Razlog, da je za investicije v KS nekoliko manj sredstev, je 
gradnja večnamenske športne dvorane, obnova vodovoda in ureditev 
mestnega jedra v KS Naklo." 

P o b o ž e n s p i s e k ž e l j a 

Z odobrenimi sredstvi za rekonstrukcijo ceste Židovnik-Veharše in 
napeljavo vodovoda so v KS Trate zadovoljni. Premalo pa je predvidenih 
sredstev za vzdrževanje ostalih cest in zalo s predlogom proračuna v tem 
delu ne soglašajo. "Več kot 20 km naših cest je še vedno makadamskih. 
Samo za dovoz, gramoza in popravilo poškodovanih cestišč ob nalivih 
porabimo večino sredstev, namenjenih za funkcioniranje KS," pravi 
predsednik Štefan Trpin. So pa tudi krajani Trat plačevali 
samoprispevke, s pomočjo katerih se je izgrajevala infrastruktura v 
Logatcu, še meni in dodaja, da se z delitvijo sredstev po odstotkih udeležbe 
ne strinjajo. 

Od leta 1995 KS Vrh Sv. Treh Kraljev nima več neposrednega vpliva 
na občinski proračun. "Plani naše KS niso le pobožen spisek želja, temveč 
izkazujejo realne potrebe. Uresničitve teh potreb so bile že večkrat ob 
raznih priložnostih obljubljene, vendar so ostale zaradi prenizkih postavk 
v občinskem proračunu neuresničene," je dejal predsednik Valentin 
Jesenko. 
Pričakujejo, da se bodo sredstva, namenjena za investicije, bistveno 
povečala, saj kljub temu ne bo mogoče pokriti izpada iz preteklih let. 
Med večje investicije vsekakor sodi posodobitev lokalne ceste Smrečje Žiri 
in priprava projekta za vodovod, saj je vodooskrba v delu KS kritična. 

Verjetno so "pobožen spisek želja" tudi načrti marsikatere 
druge krajevne skupnost i , tudi v drugih občinah. 
Proračunska pogača je vel ika, ko l i ko r je, nož pa imajo v rok i 
občinski svetniki. Težko jo je razdel i t i , saj se vse investicije, 
še posebno tiste, k i se dotikajo infrastrukture, zdijo zelo 
pomembno najbolj pa seveda krajanom, k i jih problemi 
vsakodnevno bodejo v oči. Župan in predstavniki polit ične 
srenje so se odloči l i , da bo, verjetno kar za nekaj let, 
prednostna investicija postavitev večnamenske športne 
dvorane. Kulturni hram v Dolnjem Logatcu bo tako moral 
počakati še nekaj časa, ravno tako pa tudi precej ostalih 
investicij, saj denarja za vse ni. 

Petra Ineh 

Kako so zadovoljni s 
poslovnimi rezultati? 
Začetek novega leta vedno pomeni tudi obračun z minu l im. 
Pogledamo vase in ugotavljamo, katera naša pričakovanja 
so b i la izpolnjena, katere cilje smo dosegli. Tudi podjetja in 
obr tn ik i pod preteklo leto potegnejo črto, seštejejo vse 
uspehe in klančine ter ugotavljajo, kako uspešni so b i l i . 

Štiri večja logaška podjetja smo povprašali o njihovem poslovanju v letu 
2000 in o načrtih za letošnje leto. Le iz enega podjetja odgovora nismo 
dobili, saj so menili, da je prostor, ki smo ga za to namenili, za njih 
premajhen. 

Število zaposlenih v Mizarstvu in steklarstvu NAGODE JANEZ, 
s.p. se je v preteklem letu 2000 povečalo iz 32 na 40. Temu je botrovala 
tako uvedba nove proizvodne linije za izdelavo plastičnih oken in vrat, 
kot tudi povečanje povpraševanja po visoko kvalitetnih izdelkih 
njihovega podjetja. S stroji so na novo opremili steklarsko delavnico, 
del mizarske delavnice, prenovili in povečali so zmogljivosti voznega 
parka ter informacijskega sistema. Vpeljujejo standard ISO 9002, za 
katerega nameravajo letos pridobiti certifikat. V letošnjem letu 
načrtujejo začetek gradnje novih prizvodnih prostorov ter uvedbo 
novih proizvodnih programov. 

Kmeti jsko gozdarska zadruga Logatec, z.o.o. bo poslovno leto 
2000 zaključila s pozitivno ničlo iz tekočega poslovanja. Leto 2000 ni 
bilo prijazno za 7 delavcev na žagi, ki so jo zaradi nerentabilnega 
poslovanja februarja zaprli. Delavcem so poiskali delo, tako da imajo 
danes vsi, razen enega, zagotovljeno socialno varnost. V letu 2000 so 
obnovili trgovino na Remizi (Gradbeni material) in trgovino na 
Tovarniški, kjer so konec oktobra odprli prenovljeno samopostrežno 
trgovino Konzum. Vrednost vseh investicij v letu 2000 presega 65 
milijonov SIT. kar je za 22 članski kolektiv kar precejšen zalogaj, l.etos 
načrtujejo širitev trgovske mreže z novo trgovino s tehničnim blagom 
in semenarno ter še tesnejše sodelovanje s PS Mercator. Želijo si tudi 
večjega tržnega deleža pri odkupu gozdnih sortimentov, rezanega lesa 
in palet. Večje težave pričakujejo pri odkupu mleka in živine; rešijo jih 
lahko le v .sodelovanju z lokalno skupnostjo. 

KLI LOGATEC, d.d. je v preteklem letu ustvaril 4,5 miljard tolarjev 
prihodkov oz. 12 % več kot leto prej. Izvoz, ki je usmerjen v ZDA in Z 
Hvropo. predstavlja 72 % delež. Dobiček v višini I S. milijonov SIT bo v 
celoti namenjen pokrivanju izgub iz preteklih let. Investicije v višini 300 
milijonov SIT presegajo načrtovane in pomenijo nadaljevanje 
tehnološke prenove v obeh finalnih programih. 
Poslovni načrt za leto 2001 je kljub predvideni stagnaciji gospodarske 
rasli na naših glavnih trgih zastavljen v višini 10 % rasti skupnih 
prihodkov in bistveno večji rasti dobička kol posledice 
prestrukturiranja družbe. Letos bodo pospešeno investirali v obnovo 
tehnologije. Velik poudarek dajejo visoki kvaliteti izdelkov in nuđenju 
celotnega servisa za zadovoljevanje potreb kupcev. Po pridobitvi 
certifikata ISO 9001 v letu IW), so letos v načrtu priprave za pridobitev 
standarda ISO 14000. Da so leto dobro začeli, potrjuje tudi uspešen 
samostojen nastop na največjem evropskem pohištvenem sejmu, 
januarja v Koelnu. 

Tudi pri Logaških novicah smo s preteklim letom zadovoljni. V letu 
2000 smo ustvarili za 10.7S2.000 SIT prometa in ostanek dohodka v 
višini 633-000 SIT. Občina Logatec je prispevala za informiranje 
občanov 3,600.000 SIT in 780.000 SIT za Uradne objave. 

Petra Trček 
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R E P U B L I K A S L O V E N I J A 

U P R A V N A E N O T A L O G A T E C 

O d d e l e k z a u p r a v n e n o t r a n j e z a d e v e 

T r ž a š k a 1 3 , 1 3 7 0 L o g a t e c 

Upravna enota Logatec, Oddelek za upravne notranje zadeve v nadaljevanju objavlja javni poziv vsem 
imetn ikom, k i posedujejo orožje brez veljavne l istine za posest al i nošenje, glede možnosti legalizacije orožja, 
kot določa 84. člen Zakona o orožju. 

POSTOPEK ZA LEGALIZACIJO OROŽJA 
U V O D N O P O J A S N I L O 

Z uveljavitvijo Zakona o orožju dne: 
07.01.2001 (Ur.l.RS 61/2000), začne teči 
šestmesečni rok za izvedbo legalizacije 
orožja. Tretji odstavek 84. člena namreč 
določa, da se lahko izda ustrezna orožna 
listina imetniku, ki poseduje orožje brez 
veljavne listine za posest ali nošenje orožja, 
razen orožnega lista, pod pogojem, da rožje ne 
izvira iz kaznivega dejanja, in če imetnik 
izpolnjuje pogoje iz 1, 2., 3., 5. in 6. točke 
drugega odstavka 14. člena Zakona o orožju. 
( Dopolnjena starost 18 let, da ne obstajajo 
zadržki javnega reda in miru, zanesljivost, 
opravljen zdravniški pregled in preizkus 
znanja o ravnanju z orožjem) 

Legalizacija ima predvsem namen, da: 

1. omogoči, lastnikom neprijavljenega orožja, 
ki ne izvira iz kaznivega dejanja, vendar ga je 
dovoljeno posedovati, da orožje legalizirajo in 
zanj dobijo ustrezno orožno listino; 

2. omogoči, osebam, ki posedujejo neprijav
ljeno orožje, ki ga ni dovoljeno posedovati 
(vojaško orožje, avtomatsko strelno orožje, 
eksplozivno orožje itd), oddajo orožja pristoj
nim organom, ki bodo tako orožje strokovno 
odstranili in uničili; zoper posestnike se ne 
bodo izvajale nobene sankcije, saj bodo s 
svojim ravnanjem prispevali k večji splošni 
varnosti ljudi in premoženja. 

P O T E K L E G A L I Z A C I J E 

Vloge za legalizacijo orožja bo sprejemala 
Upravna enota Logatec, Oddelek za upravne 
notranje zadeve, vsak delavnik v času uradnih 
ur, in sicer med 7. januarjem 2001 in 8. 
julijem 2001, v sprejemni pisarni, Tržaška 13. 
Vloge je potrebno podati na ustreznem 
obrazcu, ki bo na voljo preko na spletni strani 
MNZ ali na Oddelku za upravne notranje 
zadeve, Tržaška 13, v sprejemni pisarni. 

1. Vložitev vloge: 

• priporočamo, da posamezniki vloge 
dvignejo na upravni enoti oziroma jih 
pridobijo preko spleta in jih nato čitljivo 
izpolnijo doma; 

• vloga je sestavljena iz dveh delov. Pri 
tem je prvi del namenjen osebnim 
podatkom , drugi del pa podatkom o 
posameznem kosu orožja; izpolniti je 
potrebno oba dela; 

• izpolnjeno vlogo lahko posameznik 
pošlje na pristojno upravno enoto po 
pošti ali pa jo izroči osebno; PRI PODAJI 
VLOGE SE OROŽJA NE PRINAŠA NA 
UPRAVNE ENOTE; 

• pri podaji vloge je potrebno plačati 
upravno takso po tarifni številki I, to je v 
vrednosti 50 točk. (Vrednost točke je po 
sedaj veljavnih predpisih 15 SIT). 

• po prejemu vloge bo upravna enota 
vlagatelju izročila oziroma poslala 
potrdilo o sprejeti vlogi za legalizacijo. To 
potrdilo omogoča, da ima vlagatelj 
orožje, ki ga je prijavil v vlogi praviloma 
shranjeno doma; 

2. Postopek upravne enote: 

• upravna enota bo po določenem času 
vsakega vlagatelja z vabilom pozvala, da 
orožje, ki ga je navedel v vlogi, prinese 
na upravno enoto, kjer bo opravljen 
strokovni pregled orožja; 

• na dan, ki je naveden v vabilu se mora 
vlagatelj skupaj z orožjem, vabilom In 
potrdilom o sprejeti vlogi za legalizacijo 
zglasiti na upravni enoti; 

• v vabilu ali s posebnem sklepom bo 
upravne enota vlagatelja obvestila tudi o 

višini stroškov pregleda, ki gaje dolžan 
poravnati ob pregledu; 

• pregled orožja je obvezen, pri tem se bo 
preverjalo predvsem naslednje: 

• ali se podatki v vlogi ujemajo s podatki na 
prinesenem orožju; 

• ali ima orožje ustrezno številko; 

• ali je orožje brez prenarejanj in varno za 
uporabo; 

• ali je orožje preizkušeno in žigosano. 

• ugotovitve pregleda bodo zapisane v 
ustrezno rubriko v zapisniku o legalizaciji, 
ki ga podpiše tudi vlagatelj. 

• po opravljenem pregledu orožja bo v 
nespornih primerih upravna enota izdala 
začasno odločbo, s katero se začasno 
legalizira orožje. 

3. Predložitev dokazil o izpolnjevanju 
pogojev: 

• v postopku legalizacije se bo od oseb, ki še 
ne posedujejo orožne listine, zahtevalo 
predložitev dokazil oziroma preverjalo ali 
izpolnjujejo pogoje iz 1,2., 3., 5. in 6. 
točke drugega odstavka 14. člena Zakona 
o orožju. 

• dokazili o opravljenem zdravniškem 
pregledu in preizkusu znanja o ravnanju z 
orožjem bo potrebno predložiti naknadno; 
(ko bodo določeni izvajalci usposabljanja in 
pooblaščeni zdravstveni zavodi); 

• posamezniki, ki so po starem zakonu zbirali 
staro orožje in ga imeli priglašenega ter 
bodo želeli v dovoljenje za zbiranje vpisati 
orožje, ki ga legalizirajo, bodo morali 
predložiti dokazila, da izpolnjujejo pogoje 
glede hrambe orožja; 

• za osebe, ki že imajo orožni list, ali 
dovoljenje za posest orožja in želijo 
legalizirati še posamezne kose orožja, se bo 
pri legalizaciji tega orožja štelo, da 
izpolnjujejo pogoje iz drugega odstavka 14. 
člena Zakona o orožju (da je dopolnil 18 
let; da ni zadržkov javnega reda; da je 
zanesljiv; da ima upravičen razlog za izdajo 
orožne listine; da ima opravljen zdravniški 
pregled; da je opravil preizkus znanja o 
ravnanju z orožjem). 

Taksa za izdano odločbo o legalizaciji orožja 
oziroma izdano ustrezno listino pa je odvisna od 
kategorije orožja oziroma orožne listine, in sicer: 

• za orožje kategorije B, C in 1. točke 
kategorije D, se ob izdaji dovoljenja za 
posest obračuna taksa po tarifni številki 16, 
in sicer 1.g, in znaša 300 točk; 

• za oi ožje kategouje B, C in 1. točke 
kategorije D se za zbiratelja orožja taksa za 

ugotovitveno odločbo obračuna po 
tarifni številki III, to je 200 točk. Za vsak 
kos orožja pa mora stranka ob vpisu 
orožja v dovoljenje za zbiranje plačati še 
takso po tarifni številki I, to je 50 točk; 

za orožje od 2. do 5. točke kategorije D 
se taksa za priglasitveni list obračuna po 
tarifni številki I, to je 50 točk. 

I Z R O Č I T E V 

P R E P O V E D A N E G A O R O Ž J A 

V okviru legalizacije orožja je dana tudi 
možnost, da osebe, ki posedujejo 
prepovedano orožje (avtomatsko, vojaško, 
eksplozivno orožje, gospodarska razstreliva 
itd.), le-to izročijo policijski postaji oziroma 
upravni enoti, kjer jim bo o tem izdano 
potrdilo. 

1. Izročitev eksplozivnega orožja in 
gospodarskega razstrel iva: 

• vse osebe opozarjamo, da je potrebno s 
takim orožjem ravnati izredno previdno 
zaradi lastne varnosti in varnosti drugih 
ljudi, zato bo izročitev tega orožja 
praviloma poteka na naslednji način: 

• osebe, ki tako orožje posedujejo oziroma 
vedo, kje je, o tem osebno ali po telefonu 
obvestijo policijsko postajo ali policijsko 
upravo na telefonsko številko 113. Pri 
tem navedejo naslednje podatke: ime in 
priimek, naslov bivališča, vrsto orožja in 
mesto, kjer je orožje spravljeno, ter 
telefonsko številko, na kateri so 
klicatelji dosegljivi; 

• eksplozivno orožje bodo na kraju, kjer se 
nahaja, prevzeli policisti, ki so strokovno 
usposobljeni za ravnanje s takšno vrsto 
orožja, ter poskrbeli za strokovno 
uničenje; 

• pri prevzemu bo izdano potrdilo o oddaji 
orožja. 

2. Izročitev vojaškega in avtomatske
ga orožja ter strel iva: 

• posamezniki bodo lahko vojaško in 
avtomatsko orožje ter strelivo osebno 
izročali na upravni enoti ali na policijski 
postaji: 

• če tega ne želijo osebno prinašati, lahko 
o posesti takega orožja le obvestijo 
pristojno policijsko postajo. V tem 
primeru bo orožje prevzel policist in izdal 
potrdilo o oddaji orožja. 

vodja Oddelka 
za upravno notranje zadeve 

Božidar Vatovec 

Izraba sončne energije 
O sole mio prepevajo prebivalci dežel, kjer v dobršni mer i izkoriščajo 
sončno energijo. Z dvigom cen nafte in posledičnim dvigom cen vseh 
energentov pa tudi v Sloveniji vse več prebivalcev poje hvalnico soncu. To 
so vsi , k i so umno zasnoval i razpored prostorov in vgradi l i sprejemnike 
sončne energije (SSE), kot enega od najbolj učinkovi t ih sistemov za 
zajem obnovlj ivih virov enegije. Cike l življenja na zeml j i je neustavljiv. 

Tako kot za vsakim dežjem posije sonce, sledi tudi vsakemu poletju jesen, tej zima in pomlad. 
Že osnovnošolci vedo, da vse to poganja sončna energija. Neizmernost te energije najbolj 
ilustrirajo številke. Če bi uspeli uloviti in uskladiščiti energijo sonca, ki v enem dnevu obsije 
zemljo, bi ta zadostovala za energetske potrebe človeštva v naslednjih 50 letih. Sanje ali 
realnost? 
Vsekakor se z majhnimi koraki za človeštvo in velikimi skoki za posameznika lahko z 
današnjo tehnologijo tudi učinkovito ulovi del te energije. Od informiranosti in kančka 
dobre volje je odvisno koliko in na kakšen način bomo vpregli sonce Da se izplača je jasno 
vsem. Energetski svetovalci vseskozi zagovarjamo ekonomski vidik naložbe. Med 
svetovanjem stranke velikokrat povprašajo o ekonomičnosti posameznih ukrepov. Na 
enostavno zastavljeno vprašanje je odgovor mnogo bolj težaven, predvsem pa hudo 
relativen. Ker je odhajajoča zima pravi čas za priprave na poletno izkoriščanje brezplačnega 
sonca, si pobliže oglejmo kaj, kako, kje in za koliko lahko »vprežemo« sonce. Zakaj, pa bralk 
in bralcev te rubrike ni potrebno prepričevati. 

Ulovimo sonce 
Velikokrat se niti sami ne zavedamo, da izkoriščamo sončno energijo na pasiven način. 
To je vedno, ko nam sonce greje prostore skozi okno stanovanja, ko gremo na klepet v 
zimski vrt (steklenik) ali pa nam Trombejev zid z zakasnitvijo greje stanovanjske prostore. 
Izračun prihrankov je možen na konkretnem objektu, na splošno pa velja, da je potrebno 
pasivni način izrabe sončne energije vključiti v načrt (dobro izolirane) hiše. Na papirju in 
pred gradnjo pa imamo veliko možnosti. Že pri izbiri lokacije - kolikor nam jo nerazvit trg 
nepremičnin sploh dopušča - moramo biti pozorni na več stvari. Izogibamo se severnim 
pobočjem, bližini gozda na južni strani, vode ali vlažnih tal, prav tako stalnemu vetru in 
megli. Zato pa iščemo južna pobočja, kjer bomo postavili našo hišo. Vsa potrebna 
razmišljanja in iskanje odgovorov za dobro zasnovano stanovanjsko hišo bomo obdelali v 
enem od naslednjih člankov. Danes le toliko. Ne pričakujete od arhitekta, da vam bo rešil 
koncept vaše hiše. 

Večina sončne energije je na razpolago med aprilom in oktobrom, zato je priprava tople 
vode v tem času še kako učinkovita. Prihranek energije, ki ga dosežemo z vgradnjo solarne 
naprave za ogrevanje sanitarne vode za štiri člansko družino, je v povprečju 5000 kWh letno, 
kar je enakovredno približno 500 litrov kurilnega olja. Gasi poceni nafte pa so nepreklicno 
za nami. Za pripravo tople vode je najbolj uveljavljeno neposredno izkoriščanje sončne 
energije, pri katerem sistem sestavljajo: sprejemniki sončne energije (SSE), hranilnik 
toplote (I1T) in vsi vmesni deli ter medij za prenos toplote iz SSK v HT. 

Med zimo je pravi čas priprav na poletno lovljenje sonca. Zato je vredno 
upoštevati gornje nasvete. S subvencijo ali brez nje. Vse kar vas zanima iz 
področja učinkovite rabe energije, podrobnejše podatke in brezplačne 
nasvete dobite v ENSVET pisarni Logatec, Notranjska 14. Pisarna je odprta 
vsako sredo od 17. do 20. ure. Za pogovor z energetskim svetovalcem je 
obvezna predhodna prijava. Prijavite se lahko vsak delovni dan od 7.00 do 
15.00 na tel. 70 96 020. Le podvizajte se! 

Energetski svetovalec: 

Bojan Žnidaršič, univ. dipl. inž. krajin, arh. 

Kmečke žene prispevale za nakup ultrazvoka 
Članice Društva kmečkih in podeželskih žena Logatec so s prodajno 
akcijo zbirale finančna sredstva za nakup ultrazvoka za Zdravstveni dom 
Logatec. 

Zadnji petek pred božično-novoletnimi prazniki so članice Društva pripravile prodajo 
peciva, potic, kruha .... izkupiček pa namenile za nakup ultrazvoka. Bil je pravi zimski 
dan, mrzel in vetroven. Organizatorje je malo skrbel odziv kupcev odzvali na našo akcijo, 
vendar je bil strah odveč. Vsi kupci so pustili tudi kak tolar več in tako še dodatno 
prispevali v dobrodelne namene. Potrudile pa so se tudi žene, ki so pripravile res okusne 
in lepe izdelke. Zato se zahvaljujemo vsem, ki so kakor koli pomagali pri izvedbi te 
humanitarne akcije. /Mojca Dolenc/ 

Za lepšo življenjsko jesen 
Občina Logatec je skupaj z Združenjem za socialno gerontologijo in 
gerontagogiko Slovenije decembra lani začela izvajati socialno varstveni 
projekt: Izobraževanje in usposabljanje kandidatov za vodenje 
medgeneracijskih skupin starih l judi za samopomoč, k i poteka v 
prostorih novega Doma starejših Logatec. Izobražuje se 18 kandidatk, k i 
bodo vodile skupine starih l judi v vseh obstoječih domovih in po 
krajevnih skupnost ih, kjer bo to mogoče. 

Skupine za samopomoč so za starejše vsekakor dobra in prijetna izkušnja, saj naključno 
izbrani posamezniki po določenem času postanejo prijatelji; tako lahko starejši 
zadovoljujejo svoje potrebe po temeljnem človeškem odnosu, po doživljanju smisla 
starosti in po povezanosti vseh treh generacij. 
Proces izobraževanja kandidatk za vodenje skupin bo trajal 120 ur in bo v 15-ih mesecih 
potekal v mesečnih ciklusih po i pedagoške ure. Kandidatke bodo izmenjavale izkušenje 
in spoznanja, povratne informacije o opravljenih delovnih nalogah, načrtovale bodo 
ustanavljanje lastne skupine, seznanile se bodo s teoretičnimi vsebinah in z metodiko 
dela v medgeneracijskih skupinah starih ljudi za samopomoč. Sledilo bo neposredno delo 
v skupinah, pomemben del procesa pa bo individualno delo doma: pogovori s starimi 
ljudmi, hospitacije v skupinah, branje predpisane literature ter pisanje o spoznanjih in 
izkušnjah. 

Lidija Obreza 
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zavarova lna d ružba d .d . 

Adriatic v 
korak s č a s o m 

Adriat ic, Zavarovalna družba d.d., je bi la ustanovljena leta 1990 in samo v 10. letih j im 
zaupa že 350.000 pravnih al i f iz ičnih oseb, k i imajo pr i Adriat icu sklenjena različna 
zavarovanja. S poštenim odnosom do svojih strank, pr i jazn im svetovanjem pr i izb i r i 
pravega zavarovanja iz bogate ponudbe razl ičnih obl ik zavarovanj so se razvi l i v eno 
močnejših družb na področju zavarovalništva v Slovenij i . "Povsem normalno je," pojasnjuje 
d i rektor PE Postojna Toni Marušič, "da je v današnji dobi, nabit i z informaci jsko 
tehnologijo, tudi naša družba »omrežena« tako, da smo kapi larno razvejani po vsej državi, 
za zavarovanca pa je popolnoma vseeno, kje se zavaruje ali kje pri javi škodni pr imer. To je 
danes pomembno zaradi vse večjih migracij l judi, naše storitve pa se v bistvu na ta način pod 
enak imi pogoji in postopki selijo z n j imi ." 

PE Postojna je ena od devetih PE 
Zavarovalne družbe Adria
tic, d.d. Pokriva zelo široko 
področje in sicer od Komna in ob 
italijanski meji do Kozine, čez 
Hrpelje in Podgrad do hrvaške 
meje in nato ob hrvaški meji vse 
do občine Kostel ob Kolpi na 
Kočevskem. Področje se zaokroži s 
pokrivanjem občin Kočevje. 
Ribnice preko Blok in Cerknice do 
Logaške občine. "Kot torej vidite, 
pokrivamo velik prostor, ki pa je 
na žalost dokaj redko poseljen, 
zato je naša PE glede na portfelj 
med manjšimi," pravi d i rektor 
PE Postojna Toni Marušič. 
"Lahko se pohvalimo, da smo v 
letih po nastanku naše nove 
države in s tem nastalimi 
spremembami na področju 
predvsem privatnega podjet
ništva, v naši Zavarovalni družbi 
razvili produkte, ki so bili in so še 
vedno »pisani na kožo« tem 
dejavnostim. S temi zavarovanji 
smo z. intenzivnim trženjem 
prodrli, z. uvedbo Prostovoljnih 
zdravstvenih zavarovanj pa 
ponudbo kompleksno zaokrožili 
tako. da smo s tem postali edina 
slovenska univerzalna zavaroval
nica, ki je svojim partnerjem 
ponudila vsa možna zavarova
nja." 

Da je bila Zavarovalna družba 
Adriatic, d.d. resnično zelo 
uspešna govori že podatek o 
prometu, saj so promet iz leta 90, 
ki je bil praktično nični, dvignili v 
lanskem letu do preko 17 milijard 
bruto premije. Vzpostavili so 
model ustrežljive, korektne, 
zaupanja vredne zavarovalnice, 
ki se zaveda svojega poslanstva in 
sicer zagotoviti zavarovancem 
zakoniti pogoj solidarnosti in 
vzajemnosti. 

Odleta 1998 
tudi v Logatcu 
V Logatcu je Adriatic, Zava
rovalna družba, d.d. svojo 
podružnico odprla pred tremi leti. 
Prvotno je bilo področje Logatca 
vezano na PE Ljubljana, a so ga 
kmalu priključili PE Postojna, saj 
je način trženja v ne strogo 
urbanih območjih zaradi podo
bnosti portfelja bolj primeren. "Na 
Logaškem smo prisotni že od leta 
1991." je povedal direktor Toni 
Marušič. "Leta 199S smo se 
odločili, da odpremo v Logatcu 
poslovalnico in že takoj ugotovili, 
da je bila naša odločitev namestu. 
Promet je presenetljivo hitro 
naraščal, zato si v zadnjem letu 
prizadevamo pridobiti zastopnike 
za trženje premoženjskih zava
rovanj. Iz naših izkušenj izhaja, da 
smo se na Logaškem »prijeli", zato 
upamo, da bo obnova Krpana 
stekla čim prej, saj smo v 
dogovoru z lastnico, da v enem 
delu zgradbe preuredimo poslovni 
prostor." 

Poslovalnico Adriatica najdete na 
avtobusni postaji v Dolnjem Logatcu, 
v stavbi Krpana, saj menijo, da so 
prav tam najlažje dosegljivi svojim 
partnerjem. Sodelavki Irma 
Albreht in Simona Hladin, 
vedno pripravljeni pomagati s 
koristnimi nasveti, svoje delo 
opravljata z veseljem in posluhom. 
Zaupanje strank to potrjuje. 

Irma Albreht 

"Začetki so bili težki, vendar so ljudje 
kmalu pridobili zaupanje in se v 
vedno večjem številu odzivali na 
Adriaticova zavarovanja, tako v 
pisarni kot na terenu," je bila 
zadovoljna Irma Albreht, uni
verzalna zastopnica za imo
v inska zavarovanja. "Delo je 
razgibano in pestro, velikokrat 
zahteva precejšnjo mero samodisci
pline in organiziranosti. Pomoč PE 
Postojna mi je vedno na razpolago, 
udeležujem se tudi številnih 
izobraževalnih seminarjev v Kopru. 
Ker je delo stimulirano, mi tudi 
nadurno delo ne predstavlja preve
like obremenitve. Po 21 ili letih 
delovne dobe na različnih delovnih 
mestih sem z. delom zavarovalni
škega zastopnika resnično zadovolj 
na." 

V korak s časom 
Na področju PE Postojna je 11 
poslovalnic, v katerih vam zasto 
pniki svetujejo pri sklenitvi zavaro
vanja, oziroma nudijo celovit servis 
zavarovalnih storitev (prijave škod
nih primerov, cenitve ...) V pošlo 
valnicah deluje 38 zastopnikov, ki so 
vodeni preko službe organizacije 
terenske mreže, katera jim nudi 
prenos tehnologij trženja in znanja. 
Kseni ja Leskovec, organiza
torka terenske mreže premo 
/enjsk ih zavarovanj nam je 
pojasnila, da je lani začel veljati novi 
Zakon o zavarovalnicah, po katerem 
lahko sklepajo zavarovanja le za 
Stopniki z licenco za zavarovalnega 
zastopnika in posrednika, ki si jo 
pridobijo na Slovenskem Zavaro 
valnern Združenju, to pa pomeni, da 
je zavarovalniški zastopnik postal 
poklic. Pogoj za pridobitev licence je 
redno delovno razmerje enega leta 
pod mentorstvom in opravljen izpit. 
Ksenija Leskovec: "Nekateri uasi 
zastopniki to licenco že imajo, ostali 
pa M I \ postopku pridobivanja " 

Pri Adriaticu gredo vedno v korak 
s časom in temu primerno nudijo 
nove vrste zavarovanj. Kot na 
primer prostovoljno dodatno 
pokojninsko zavarovanje, ki so ga 
poimenovali Pokojninski temelj. 
Sami si lahko izračunate svojo 
pokojnino na njihovi spletni 
strani www.adriatic.si. ali pa se 
dogovorite za obisk njihovega 
zastopnika pri vas doma. 
Vse več ljudi se odloča za razne 
oblike osebnih zavarovanj. 
Simona Hladin, zastopnica 
za osebna zavarovanja pravi, 
da za posredovanje in sklepanje 
osebnih zavarovanj v okviru PE 
Postojna deluje skupina posebej 
izšolanih zastopnikov: "Osebna 
zavarovanja v katera spadajo 
vse oblike življenjskih, rentnih, 
nezgodnih, zdravstvenih in dodat
nih pokojninskih zavarovanj vam 
lahko ponudimo na vašem domu. 
Pri vaših odločitvah vam bomo 
kvalitetno svetovali, posamezna 
zavarovanja pa premišljeno 
uskladili z našimi potrebami in 
možnostmi." 

Občina Logatec in Turistično društvo 
Logatec organizirata brezplačni 

S E M I N A R Z A L O K A L N E 
T U R I S T I Č N E V O D N I K E 

Seminar bo trajal predvidoma en teden in bo 
potekal v popoldanskih urah. Po končanem 
seminarju bodo kandidati opravili preizkus 
teoretičnega in praktičnega znanja ter dobili 
potrdilo in naziv Lokalnega turističnega vodnika za 
občino Logatec. 

Pogoji za prijavo so: 

• polnoletnost 

• stalno prebivališče v občini Logatec 

• znanje tujega jezika 

• komunikativnost 

Kandidati se lahko do konca februarja prijavijo na 
Občini Logatec, Tržaška 13,2. nad., pri go. Silviji Ilič 
ali pri go. Nevenki Malavašič (tel.: 01/ 7541 270), 
kjer bodo dobili vse potrebne informacije. 0 datumu 
izvedbe seminarja bodo obveščeni po pošti. 

Simona Hladin 

V Adriaticu lahko izbirate še med 
drugimi vrstami zavarovanj. 
Veliko jih je. za vsakogar nekaj. 
Vseh prav gotovo nima smisla 
opisovati, saj vam jih razumljivo 
in strokovno predstavijo v 
njihovih poslovalnicah. Omeniti 
pa velja, da sledijo željam in 
potrebam svojih strank in 
zavarovalniškim trendom doma 
in po svetu. 

Adriatic, d.d.. Poslovalnica 
Logatec, ima svoje prostore 
na Tržaški cesti 17 (Krpan), 
njihove zastopnike lahko 
pokličete po telefonu 754 54 
31 (tudi fax), od ponedeljka 
do petka od 8. do 12. ure, ob 
sredah pa tudi od 14. do 17. 
ure. 

Pripravila Petra Trček 
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90,9 - 97,2 - 99,5 -102,7 <M£Cz 

Od ponedeljka do ponedeljka * 
od jutra do jutra 

Vsak d e l a v n i k 
Ob 6.00 Dobro jutro - 6.30 Popevko tedno - 7.45 Poročilo 
OKC - 8.00 Novo v časopisih - 8.30 Glasbene želje - 9.30 
Nasvet za kosilo - 1 0 . 0 0 Aktualna tema - 1 1 . 0 0 Novice -
11.30 Brezplačni mali oglasi 12.30 Program Radia Koper -
16.00 Popoldanski program z aktualnimi temami ter 
glasbenimi oddajami, lestvicami in glasovanji 
S obota : 
7.00 Dobro jutro - 7.45 Poročilo OKC -10 .00 Predstavitvena 
oddaja - 1 1 . 3 0 Brezplačni mali oglasi - 1 3 . 0 0 Šport plus -
14.00 Glasbeni gost - 16 .00 Mozaik mladih 
N edel ja : 
7.00 Dobro jutro - 8.15 Poročilo OKC - 9.00 Nedeljsko kosilo -
10.00 Aktualna tema - 1 2 . 0 0 Kronika tedna - 1 2 . 4 5 Črna 
kronika - 1 3 . 1 3 Podjetniška oddaja - 1 4 . 0 0 Voščila 16.00 
Nedeljsko popoldne 
Vsakdan: S pesmijo na obisku, obvestila o prireditvah, zjutraj 
in zvečer: POP novice - ob četrtkih popoldne: Alpski val - Ob 
izidu tudi predstavitev Logaških novic! 

'Poiščite nas in se 
prepričajte, zakaj nas 

mnogi poslušajo že 30 let! 

zavarova lna družba d.d. 
Adiiatit, Zavaiovalna družba, dd, Kopei, PF 
Posfo|na, Novi irg 6, 62 30 Poslo|rto 

Vsak dan 
nekaj dobrega 
Podjetje PIVKA perutninarstvo, d.d., je na slovenskem trgu prisotno že več kot 40 let. 
Kakovosten proizvajalec perutninskega in kunčjega mesa. 

Glavni proizvod podjetja Pivka perutninarstvo d.d. je 
meso piščancev, puranov in kuncev ter izdelki iz 
piščančjega (šunka, šunkarica, hrenovke, brkinska 
klobasa, pivska s sirom, pašteta, narezek), puranjega 
(posebna salama, hrenovke, šunka, šunka z. olivami, 
šunkarica. narezek) in kunčjega (hrenovke) mesa. 

K u n č j e h r e n o v k e 

Zavedajo se, da zaradi vse hitrejšega načina življenja 
in spremenjenih prehrambenih navad sodobni 
potrošnik sega po živilih z. nizko vsebnostjo nasičenih 
maščobnih kislin ter holesterola, zato nekateri 
njihovi izdelki zasluženo nosijo znak varovalnega 
živila. Med te sodijo piščaučja sunka prsa v ovoju, 
piscančja šunkarica ter piščančji lile. 

P u r a n j a š u n k a z o l i v a m i 

Poleg piščančjega in puranjega mesa ter izdelkov 
potrošnikom od leta 1990 nudijo tudi kunčje meso in 
izdelke. Kunčje meso sodi med najkakovostnejše vrste 
mesa, predvsem zaradi manjše vsebnosti maščob, 
holesterola in purinskih snovi. Posebej je primeren za 
ljudi, ki so nagnjeni k arteriosklerozi ali urikozi. 
Priporočljivo je tudi v dietni prehrani, pri boleznih 
srca in ožilja, predvsem pa za nosečnice, starejše ljudi 
ter otroke in športnike. Po raziskavah sodeč, Slovenci 
ne poznamo dovolj njegovih kvalitet, saj pojemo le 
0,12 kg kunčjega mesa na prebivalca letno, medtem 
ko razvite mediteranske države porabijo 4 5 kg na 
prebivalca letno. Ze 100 g lega mesa zadosti trikratno 
dnevno potrebo odraslega človeka po vitaminu BI 2. 

\ podjetju Pivka perutninarstvo vzreja piščancev, 
puranov in kuncev poteka sredi neokrnjene narave, 
za njihovo zdravje iu prvovrstno krmo. ki je 
sestavljena izključno iz mešanice zit, pa skrbijo 
vrhunski strokovnjaki, 

Piščanč ja š u n k a r i c a 

v s a k d a n n e k a j d o b r e g a 

PIVKA perutninarstvo d.d. 
Neverke 30, 6256 Košana 

Tel.: 05 70 31 100, Fcix: 05 75 30 510 

http://www.adriatic.si
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Prisluhnimo tišini se vračajo v raj! 
Zimske počitnice so pred vrati 

K a j p a t o č k o v n i s i s t e m ? 

V s e j e s p e t p o s t a r e m . . . 

Zdi se nam, da smo novo šolsko leto pravkar začeli - pa so že 
pred vrati z imske počitnice, k i nas vsako leto znova 
spomnijo, da se je tudi šolsko leto že začelo prevešati v 
drugo polovico. Dogodki v zvezi s točkovnim sistemom in 
skup insk im preverjanjem osmošolcev so si tako hitro 
s ledi l i , da smo j ih komaj dohajal i . 

Še na začetku šolskega leta nismo vedeli, po kakšnem sistemu se bodo 
osmošolci lahko vpisali v srednje šole, saj jim je bila obljubljena ukinitev 
točkovnega sistema. Na njihovo razočaranje je takratni minister, dr. 
Lovro Šturm. ostal le pri obljubah. Premalo časa je bilo, da bi se dalo kar 
na vrat na nos zamenjati že ustaljeni sistem vpisa z boljšim. S svojimi 
napovedanimi spremembami je vse vpletene samo še bolj zmedel. 
Osmošolcem se je namreč obetalo, da bo v bistvu še vedno ostal v veljavi 
točkovni sistem in da bo na šolah z omejenim vpisom še vedno treba 
pisati tudi teste iz maternega jezika in matematike. Glede na šolski 
koledar pa bi se jim lahko celo zgodilo, da bi morali preizkuse znanja 
pisati šele konec junija, na šolah z omejitvijo vpisa, na katere se bodo 
vpisali. To osmošolcem, njihovim staršem in učiteljem niti malo ni bilo 
všeč. 
Zato so si vsi skupaj kar malce oddahnili, ko je nova ministrica 
razglasila, da v letošnjem šolskem letu ostaja vse po starem, za 
spremembe obstoječega sistema pa bo potrebno več časa in načrtnega 
dela, kar naj bi v prihodnosti prav gotovo vodilo tudi k počasnemu 
ukinjanju tega, nič kaj prijaznega načina vpisa v srednje šole. 
Mogoče je prav, da vsem, ki mislijo, da je točkovni sistem pomemben 
prav za vse otroke, ki končujejo OŠ, še enkrat razložimo nekaj 
pomembnih dejstev. Tako kot doslej, je tudi letos točkovni sistem 
pomemben le za tiste osmošolce, ki se želijo vpisati na srednje šole z 
omejitvijo vpisa. Takšnih šol je iz leta v leto manj. V povprečju je na 
osnovnih šolah v Logatcu zadnja leta takšnih učencev krepko pod 
polovico cele generacije osmošolcev. Vseh ostalih točkovni sistem in 
skupinsko preverjanje znanja niti malo ne bi smeli skrbeti. Zanje je 
edini pogoj za vpis v srednjo šolo. da zaključijo osmi razred s 
pozitivnimi ocenami. 

Zato. dragi starši osmošolcev. ki se nameravajo vpisati na šole, ki ne 
bodo imele omejitve vpisa, ne obremenjujte se po nepotrebnem! 
Povsem svobodno se lahko odločite o tem, ali naj vaš osmošolec opravi 
skupinsko preverjanje znanja ali ne. Če ste v zvezi s tem v kakršni koli 
dilemi, vam svetujemo, da se oglasite na šoli in za mnenje povprašate 
razrednika, svetovalne delavke ali učitelja, ki mu najbolj zaupate. 
Zagotovo bodo znali razrešiti vse vaše dvome in vam pravilno svetovati. 

Za konec pa vam kot učiteljica in kot mama šoloobveznih otrok v 
razmislek zastavljam naslednje vprašanje: Zakaj hočejo nekateri starši 
svojega otroka za vsako ceno vpisati ravno v šolo z. omejenim vpisom? 
Če je to edina in največja otrokova želja, je vsekakor prav, da ga pri tem 
podpiramo. Če pa obstaja kakršna koli druga, manj stresna, a še vedno 
zelo dobra izbira, pomagajmo svojim otrokom, da sc bodo odločili tako. 
da bo to zanje, predvsem zanje najboljša odločitev. 

Bojana Levinger 

P r v a r a z s t a v a v H o t e d r š i c i 

Na prehodu v novo tisočletje so si gostje gostilne Turk v 
Hotedršici lahko ogledali razstavo, k i so jo skupaj z 
mentorico Špelo Brenčič, absolventko Likovne akademije v 
Ljubljani, pr ipravi l i otroci, k i se v osnovni šoli v Hotedršici 
udeležujejo Ponedeljkovih igrari j . 

Irena, Suzana, Simona, Metka in Adrijana izdelujejo jesen 

Xe pred tem je prikupna jesen, izdelana iz papirja, volne, kamenčkov, 
vej in z. obilo domišljije in spretnosti krasila avlo hotenjske šole. Ker je 
bila razstava zelo dobro sprejeta, je Izidor Zelene otroke povabil, na) 
tudi v naslednjih mesecih razstavijo izdelke, ki nastajajo v delavnicah. 
Ob slovenskem kulturnem prazniku bodo tako na ogled postavili 
ročno izdelan nakit ter poslikane vaze in kozarčke, Oboje so izdelali 
pod vodstvom Marinke Vavken. 

l.KB. 

Maja 1999 je rovtarska ročk skupina Pr is luhnimo t išini izdala 
prvenec z naslovom Tihožretje. kar se je kasneje izkazalo za zadetek 
v polno, saj so z glasbo ponesli ime Rovt v širno Slovenijo. Skladbe 3. 
December, J'st s'm nor, Špil za jurja, Sovražni te in J s t bi kar umr l 
zate, za katero so posneli tudi videospot, k i pa se zaradi 
"neprimernost i" ni vrtel na televizi jskih postajah), so postale 
uspešnice in stalnice med glasbenimi željami poslušalcev 
Notranjskega radia. Leto in pol so pesmi predstavljali širom 
Slovenije, samostojno in kot predskupina skupine Big foot mama. 
Konec lanskega leta so se zaprl i v studio Kif-Kif in pod taktirko 
Žareta "Legende" Paka posneli deset nov ih pes mi , ki jih najdete na v 
prvih dneh februarja izdanem albumu RAJ. Ozadje nastanka plošče 
nam je razkr ival pevec Borut Marolt. 

Kako ste zadovoljni s sprejemom in odzivom na pesmi s 
prvenca Tihožretje, k i je kot novi album Raj izšel pr i založbi 
Corona d.o.o. ? 

"Pričakovanja so se več kot izpolnila. Na lokalnem nivoju smo dosegli 
željeno, uspelo pa nam je tudi, predvsem po zaslugi skupine Big foot 
mama, osvojiti širšo slovensko publiko. Pika na i pa bo. upajmo, nova 
plošča Raj, ki je pravkar ugledala luč sveta in še vsa sveža in.nedolžna 
komaj čaka, da boste posegli po njej, jo položili v vaš cd predvajalnik in 
pritisnili start." 

Avgusta lani je skupino zaradi nesoglasij zapusti l ustanovni 
član, kitarist Marko Trček... 
"Res je! Nadomestilo smo našli, lahko bi temu rekli, kar v krogu skupine, 
zamenjal ga je brat našega basista Toneta Šemerla, Borut, ki je v našo 
skupino vnesel prepotrebno energijo in svežino." 

Novi album ste naslovi l i po pesmi Raj, k i je ena izmed desetih 
novih pesmi. V refrenu pesmi prepevaš o vrnitvi v raj. Kje 
natanko se naj bi nahajal ta prostor? 
"Ne bi vedel natanko kje. To je nekaj podobnega kot v pravljici, kjer so se 
najboljše stvari takorekoč zgodile in so neponovljive, vendar pravijo, da 
sanjati ni greh oz., da brez sanj tudi življenja ni. Tukaj nekje se nahaja, 
vsaj v naših glavah je tako." 

Pa postaviva album Raj pod drobnogled. 
"Album prinaša deset novih avtorskih skladb, ki glasbeno nekako 
nadaljujejo tradicijo albuma Tihožretje, le da so aranžmaji s prihodom 
solo kitarista Boruta bolj dodelani, skladbe so bolj melodične, krasijo ga z 
ljubeznijo nabita besedila, ki se med drugim dotikajo odnosa med 
moškim in žensko. Za zvočno sliko sta poskrbela Žare"Legenda" Pak in 
Aco Razbornik. fotografije so delo Rafaela Marna, ovitek je oblikoval 
Zvone Kukec, (kitarist skupine Don Mentonv band). Ker so v svetu 
popularne takoimenovanc boy skupine, smo se odločili, da naslovnico 
krasi naša fotografija (smeh), ki ponazarja pot v raj, vrtnica v mojih 
rokah pa simbolizira bolečino, ki nas spremlja na s trnjem in cvetjem 
posuti poti. Spremljevalne vokale na albumu sta odpeli Marija Terpin, 
pevka skupine Petek 13, in Metoda Štritof, bivša pevka skupine Loud & 
Proud." 

Nove pesmi ste širni slovenski publ ik i premierno predstavil i 
19. januarja letos v oddaji Izštekani na Valu 202, k i jo vodi in 
moder i ra Jure Longvka. Kako je prišlo do gostovanja v 
omenjeni oddaji? 
"Lansko leto me je poklical Jure in me vprašal, ali bi se bili morda 
pripravljeni izštekati in premierno predstaviti nove pesmi v oddaji 
Izštekani na Valu 202, kar nas je prvotno šokiralo. Po krajšem premisleku 
in posvetu smo si rekli, zakaj pa ne, saj je nastop v Izštekanih izziv za 
vsakogar." 

Takojureta, kot tudi obiskov alce v Studiu 26 Radia Slovenija 
ste presenetil i z izštekanimi inačicami pesmi s prvenca. Špil 
za jurja, J s t s n i nor in Sovražim te ste preoblekl i , da so 
zvenele kot nekakšen rovtarski etno s pr id ihom narodno 
zabavne glasbe? 
"Sam koncept oddaje je bil zastavljen kot premiera novih, do takrat širši 
javnosti še neznanih pesmi, ki so sedaj že dostopne in ponujene v 
poslušanje na albumu Raj. in predstavitev nekaterih pesmi z železnega 
repertoarja s prvenca Tihožretje, v povsem novi, izštekani preobleki. To 
se je na koncu izkazalo za pravilno in uspešno potezo, pa čeprav smo bili 
pred oddajo precej skeptični in nervozni, kajti bili smo postavljeni pred 
precej težko nalogo. To je bila za nas zelo lepa izkušnja in izziv." 

Med oddajo je Jure obelodanil informacijo o skladbi /guba 
cajta, s katero do sedaj mi , lokalpatr iot i , nismo bil i seznan
jeni ... 
"Omenjena pesem Zguba cajta je naša prva avtorska pesem, vendar ni 
bila nikoli zabeležena na kakršnem koli nosilcu zvoka, niti za lastni 
arhiv, je pa prava žurerska pesem." 

Kakšni pa so načrti za dni, k i so pred nami? 
"Najprej vsekakor medijska promocija albuma, ki jo bomo pospremili s 
koncertom za novinarje in oboževalce, vendar v tem trenutku še nista 
znana ne datum ne lokacija, lokalna promocija z gosti pa se bo zgodila 
februarja v Rovtah. Potem je na vrsti snemanje spota, v tem trenutku se z 
založnikom še pogajamo za katero pesem, naš predlog je melodična 
naslovna skladba Raj, založnikov pa balada Gledam te, kajti zavedamo se, 
da video spot zelo pripomore pri promociji in prodaji plošče in vsekakor 
predstaviti nove pesmi na koncertih širom Slovenije." 

fantom in dekletoma iz skupine Pr is luhnimo t išini želimo s 
cvetjem posuto pot v Raj! 

Ksimeroni \ 1 belic 

Člani ansambla P r i s l u h n i m o t i š in i , Foto: R a f a e l M a m 

Sprememba je nujna 

S o p r o j e k t i š o l s k i h 

k u l t u r n i h d r u š t e v r e s m a n j 

v r e d n i o d o s t a l i h ? 

Pred nekaj leti so se v naši občini registr irala tudi šolska 
kul turna društva. Z njihovo registracijo je tudi naša občina 
dosegla potrebno število društev za ustanovitev 
Območnega Sklada za ljubiteljske kulturne dejavnosti, k i 
je danes nepogrešljiv dejavnik kulture vsake občine. Z 
registracijo so si šolska društva zagotovila tudi enak status 
kot vsa druga kul turna društva v občini. To pa, žal, 
nekater im še vedno ni povšeči. 

Še vedno namreč prevladuje mnenje, da mora za kulturno delovanje šol 
v prvi vrsti skrbeti šola sama, saj dobi od države za to tudi določena 
sredstva. S tem, ko si prizadeva na isti način kot preostala društva 
zagotoviti še kakšen tolar iz občinske blagajne, samo odžira denar 
ostalim društvom. Je takšno mnenje zares upravičeno, ali bi kazalo 
razmišljati nekoliko širše? 
Dejstva govorijo sama po sebi. Že s tem, ko so na osnovnih šolah vložili 
ogromno truda, da so društva sploh registrirali, so dokazali, da mislijo 
na kulturnem področju tudi kaj pomembnega narediti. Vsak dan smo 
priča, da to tudi zares počnejo. Zelo raznolike so kulturne dejavnosti, s 
katerimi sc ukvarjajo na vseh šolah: zborovsko petje postaja vse 
kvalitetnejše, napreduje literarna dejavnost, opažamo zavidljivo rast 
dramskih skupin, število likovnih razstav narašča, učenci - prav tako 
naši občani - pa prejemajo nagrade tudi na mednarodnih natečajih in 
tekmovanjih. Vsi ti mladi ljudje, čeprav samo osnovnošolci, postavljajo 
temelj logaške kulture v prihodnosti. Če nam jih bo uspelo po končani 
OŠ vsaj nekaj prepričati, da se bodo pridružili kateremu izmed 
kulturnih društev, bomo lahko zadovoljni, 
To pa bomo dosegli le na ta način, da bomo pravilno vrednotili tudi 
njihovo kulturno udejstvovanje v osnovni šoli. Menim, da bi morali na 
občinskem nivoju finančno podpreti tudi njihove kulturne projekte, ki 
so v mnogih primerih povsem enakovredni ostalim projektom. Če 
šolska dramska skupina pripravi kvalitetno predstavo, s katero se 
predstavlja tudi izven občinskih meja, če šolski zbor pripravi 
samostojni koncert, odmevno likovno razstavo ali opravi pomembno 
raziskovalno nalogo s kulturnega področja - ali vse naštete dejavnosti 
res ne zaslužijo niti skromnega prispevka za pokritje stroškov iz 
občinskega kulturnega denarja, namenjenega kulturnim projektom? 
Želeli bi, da o tem razmislijo predvsem tisti, ki bodo v prihodnosti 
odločali o delitvi občinskih sredstev, namenjenih za različne kulturne 
projekte. In ker smo optimisti, smo prepričani, da se bodo odločili v 
korist vseh mladih kulturnih zanesenjakov in njihovih mentorjev. 

Bojana Levinger 

M a s k e n a p l a n 

Tudi za pustni čas je DPOM Logatec pr ipravi lo različne 
dejavnosti: predpustne delavnice, pustni sprevod, zabavne 
prireditve ... 

V prostorih društva bodo potekale predpustne delavnice, kjer si boste 
lahko izdelali klobuke, maske, lahko si boste izposodili ali zamenjali 
pustni kostum. V soboto, 24. februarja, se boste lahko priključili sprevodu 
v maskah od Dolnjega do Gornjega Logatca, kjer bo v dvorani Tabor 
zabavna prireditev, ki jo bosta vodila Spidi in Gogi. 
Od 26. februarja do 2. marca 2001 bo društvo organiziralo počitniške 
dejavnosti, tako da otrokom med počitnicami ne bo dolgčas. Na Sekirici 
bo smučarski tečaj, v primeru, da snega ne bo, pa bodo na sedežu društva 
potekale delavnice. 

Za zaključek pa še tale vestička: Novoletna jelka želja je obrodila sadove. 
Konec januarja so na društvu podelili praktične nagrade tistim, ki so na 
jelko obesili zvezdico z najbolj izvirnimi željami. To so bili Barbara P. 
Klančar, Klemen Tisaj in Francka Turk. Čestitamo! 

Karmen Osredkar 
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F e b r u a r s k i p r i z n a n j i z a k u l t u r o 

F e b r u a r s k o p r i z n a n j e z a ž i v l j e n j s k o d e l o 

J a n e z G o s t i š a 

sem uspel zbrati kar nekaj zanimivih F e b r u a r s k o p r i z n a n j e z a i z j e m n e d o s e ž k e 
skupin, čez leto se je potem oblikoval 
Logaški oktet ... Večino mojega dela 
je vendarle zaznamovala vokalna B o j a n a L e v i n g e r 
glasba. Zaradi ambienta bi se odločil 

Sekretar Območne obrtne 
zbornice Logatec se je že v 
rani mladost i zal jubi l v ume
tnost in ji v vseh teh letih 
ostal zvest kot pevec, instru
mentalist, pedagog, organi
zator in funkcionar, zboro
vodja ... Vodi Moški zbor 
Slavina, že trinajsto leto 
Logaški oktet in št ir inajsto 
leto Obrtniški mešani pev
sk i zbor Notranjska. Zvesto 
spremlja vse, kar se v 
kul tur i dogaja in pravi , da si 
preprosto ne more zami
sl i t i , da ga ne bi kl jub petju, 
k i je njegova prva l jubezen, 
zanimala tudi sl ikarstvo al i 
poezija. Ur, k i j ih je prepel, 
se ne da prešteti, tako kot se 
ne da izmer i t i l jubezni, k i 
povezuje njegovo družino z 
glasbo. Za svoje delo na 
razl ičnih področj ih kulture 
bo letos prejel Februarsko 
priznanje za živl jenjsko de
lo. 

Pokl icno se ne ukvarjate z 
umetnostjo, je pa zato vaša 
vel ika l jubezen. Kaj je bilo 
odloči lno, da ste se v umet
nost zal jubi l i za vse življen
je? 
Z umetnostjo sem se srečal že v 
otroških letih. Naša družina ni bila 
številna, bila pa je zelo predana 
umetnosti. Ko sem bil otrok, je v 
Logatcu deloval SKUD Remigij 
Jerman, kjer je bil oče igralec in 
režiser. Najprej sem se torej srečal 
z. gledališčem. Oče je igral tudi 
violino, mama kitaro, veliko smo 
peli s prijatelji... Sam sem se učil 
igranja na harmoniko, začel sem 
peti tudi v šolskem zboru in 
nastopati na prireditvah. Potem je 
prišlo na vrsto zanimanje za 
različne instrumente, pa zbori in 
na koncu zborovodstvo. 
Poklicno pa se v glasbo nisem 
nikoli usmeril, tudi prave podlage 

za to nisem imel. V Logatcu takrat ni 
bilo glasbene šole. toliko navdušen, 
da bi se kam vozil v glasbeno šolo. pa 
nikoli nisem bil. Študijsko sem se 
drugače odločil, zelo birokratsko bi 
rekel. 
Delo, ki ga opravljam, je omejeno, 
vezano na en prostor, tudi na 
komunikacijo z ljudmi. Z umetnostjo 
sem našel nek drug prostor, ki ni bil 
omejen, v njem sem se tudi dobro 
počutil. Služba me v iskanju tega 
prostora svobode ni omejevala, prej 
spodbujala. 

Zanimajo me različna področja 
umetnosti. Prepričan sem. da se do
polnjujejo. Ne znam si predstavljati, 
da bi bil dober pevec, pa ne bi imel 
nikakršnega odnosa do likovne 
umetnosti, poezije, dramatike ... 
Zborovodje moramo velikokrat 
slikati tone. Glasbi moramo dati 
podobo, in če nisi dojemljiv za 
oblikovanje podobe, če ne sprejemaš 
različnih umetnosti, to silno težko 
počneš. 

Nagrado za živl jenjsko delo 
prejemate v času zrelega us
tvarjalnega obdobja. Na katere 
dogodke vas bo spominjala? 
Ni mogoče reči, da je to samo moja 
nagrada - sam ne bi mogel narediti 
skoraj nič, zato me bo to priznanje 
predvsem spominjalo na mnoge 
čudovite ljudi. Če pa že moram 
izbrati, potem naj bo to koncert 
Križem po Logatcu, leta 1970, kjer 

za koncert v Teatru Colon v Buenos 
Airesu med argentinsko turnejo in 
pa za koncert na Reki z Logaškim 
oktetom; morda za koncert z. 
moškim zborom iz Postojne in te
kmovanje s Pihalnim orkestrom v 
Domžalah. Veliko pa mi pomeni tudi 
kaseta, ki smo jo posneli z dru
žinskim kvartetom. 

Otroke imate, gotovo ste posa 
di l i tudi že drevo ... Bo Febru 
arsko priznanje za življenjsko 
delo morda izziv za še kakšno 
priznanje za izjemne dosežke 
na področju kulture? Vaše želje 
za obdobje po nagradi? 
Moja bližnja želja je dober jubilejni 
koncert z Obrtniškim mešanim pev
skim zborom Notranjska ob 15-letnici 
delovanja ter dober koncert Logaškega 
okteta, ki se mu bo septembra nateklo 
30 let od prvega nastopa. Tudi plošče še 
bodo - z Logaškim oktetom ob 30 
letnici, z moškim zborom iz Slavine, z 
družinskim kvartetom, pa še ena, pri 
kateri sodelujem kot mentor. 

Ne gledam rad daleč v prihodnost. 
Priznanje za življenjsko delo namreč 
pomeni tudi. naj se človek počasi 
umakne. Za nami je nov rod šolanib, 
sposobnih ljudi, ki bodo imeli, upam 
tako. toliko volje, da bodo slovensko 
pesem še peli. To pomeni, da naj se mi 
preselimo tja. kjer s svojim znanjem 
lahko naredimo še kakšno veselje. 
I ,epo je. ko človek ve. da je njegovo delo 
nekdo opazil in menil, da je vredno 
priznanja. 

Je pa ta nagrada tudi priznanje vsem 
posameznikom, vsem skupinam, s 
katerimi sem kdaj sodeloval, saj bi je 
brez njih ne bilo predvsem pa ženi, 
za vse spodbude in za vse ure brez 
očeta in moža; s tem je popisana 
hrbtna stran priznanja. 

Bojana Levinger, predmetna 
učiteljica slovenščine in angle
ščine, poučuje že 18. leto, zdaj 
na OŠ Tabor, kjer opravlja tudi 
delo pomočnice ravnatelja. Na 
kulturnem področju deluje od 
otroških let. Šolske prireditve, 
potem sodelovanje v mladin
skih kulturnih dejavnostih, leta 
1979 udeležba na Srečanju 
pesnikov in pisateljev začetni
kov, sodelovanje v zborih ... Ob 
vsem tem pa vedno prisotna 
želja napisati knjigo. Izpolnila 
se ji je v letu 2000, ko je izšla 
njena zbirka dramskih besedil 
za otroke z naslovom Gledališče 
v Deželi Lepo in prav. In to je 
dosežek, za katerega bo prejela 
letošnje Februarsko priznanje 
za izjemne dosežke. 

V deželi Lepo in prav je zdaj vse 
še lepše, saj imajo na izbiro kar 
devet novih gledaliških tekstov 
za mlade igralce? 
Zavedam se. da je bila prav ta knjiga 
glavni razlog, da so me predlagali za to 
priznanje. Meni osebno pa predstavlja 
enega največjih uspehov v življenju, saj 
je bil moj življenjski cilj napisati nekoč 
knjigo, ki mi jo bodo tudi objavili. 
Vedno sem mislila, da bodo to pesmi, 
vendar se je zgodilo drugače. Moje 
delo, povezano z otroki, je pripeljalo do 
tega, da sem začela pisati tudi dramska 
besedila. Na vseh devet me vežejo 
čudoviti spomini, saj sem sodelovala 
tudi pri njihovih uprizoritvah. Tudi 
moj mož, ko je še živel, je sodeloval pri 
uprizoritvah in mi s pravim otroškim 
zanosom gledal pod prste, ko sem 
pisala novo besedilo. Zato je ta kn|iga 
posvečena tudi njemu v spomin, saj me 
je vedno vzpodbujal in mi zagotavljal, 
da mi bo nekoč prav gotovo uspelo 
uresničiti Zeljo po svoji knjigi 
Vsa besedila so mi zelo pri srcu, ker se 
želijo dotakniti otroških src, jih vzga 
jati tako. da bodo znali ceniti poštenje, 
dobroto, ljubezen in prijateljstvo in na 
ta način po svojih najboljših močeh 

I 

pomagati ustvarjati DEŽELO Lepo in 
prav. 
Dežela Lepo in prav je izmi
šljena. Kaj pa ta dežela, v kateri 
ustvarjate - vam je dovolj na širo
ko odprla vrata, dovolj spodbu
ja literarna snovanja? 
V naši majhni deželici je ogromno 
literarnih ustvarjalcev, tudi v naši 
občini. Včasih je zelo težko slediti 
vsemu, kar se dogaja na tem področju. 
Ogromno je novih imen, za katera 
prvič slišim. Zelo pa si želim, da bi v 
Logatcu spet zaživelo Literarno 
društvo, vsaj kot sekcija v kakem že 
obstoječem kulturnem društvu. To je 
ena od mojih želja, ki bi jo rada 
uresničila v prihodnosti. 

Kakšna je in kdaj se zgodi vaša 
dežela Lepo in prav? 
V moji Deželi Lepo in prav se dobro 
počutim, na povsem preprostih me 
stih, najraje doma, in povsod tam, kjer 
me osrečujejo že drobne stvari, kol so 
npr. čudovit sončni vzhod ali zahod, 
lepa cvetica ali sprehod v naravo. Zelo 
me osrečuje tudi, če so okoli mene 
srečni in prijazni ljudje. Ni lepšega kot 
iskren nasmeh in pozdrav, drobna 
pozornost kar tako in optimizem. 
Trudim se biti tudi sama takšna in 
vedno mi je hudo. če vidim, da sem 
koga spravila v slabo voljo. 
Trudim se iz dneva v dan gojiti 
življenjski optimizem, saj mi brez tega 
zagotovo ne bi uspelo doseči vsega, kar 
sem. Moja življenjska usoda je pač 
taksna, da moram sama vzgajati dva 
odraščajoča sinova, skrbeti za doni in 

družino in za to je včasih potrebno 
res zbrati vse moči. 
Literarno ustvarjanje pa je zame že 
vse moje življenje posebna zdravilna 
terapija, ki jo svetujem tudi drugim. 
Ko prenese človek na papir svoja 
najintimnejša občutja, se na pose
ben način izprazni, očisti in tudi 
žalostne in druge negativne misli 
izginejo. Prav zato sama pišem 
dnevnik že od sedmega razreda OŠ. 
Vmes sem sicer za nekaj let 
prekinila, ko pa mi je umrl mož, sem 
spet nadaljevala in to mi je zelo 
pomagalo. Zdaj se mi je nabralo že 
pet polnih zvezkov, ki jih še vedno 
velikokrat vzamem v roke, in ko jih 
prebiram ugotavljam, v kolikšni 
meri sem se spremenila, na 
nekaterih točkah čustvovanja pa 
ostajam povsem ista. kljub razliki v 
letih. 

Kulturo in umetnost nasploh sem 
imela vedno rada, najraje seveda 
knjige. Življenja brez branja si ne 
znam predstavljati, brez lastnega 
ustvarjanja tudi ne. Zelo rada imam 
tudi vse ostale umetnostne zvrsti. V 
veliko veselje mi je po več letih spet 
peti v pevskem zboru. Petje me zelo 
Sprošča in mi daje pozitivno 
energijo, napolni baterije, kot radi 
rečemo, da laže prenašam vsak
danje strese. 
To, kar počnem, je zelo pomemben 
del mojega vsakdanjega življenja in 
če boni zdrava, se kulturnemu 
udejstvovanju nikakor ne namera 
vam odreci. V glavi imam še veliko 
idej, ki jih bo treba uresničiti. 

II. Novak 

M i t j a M i l a v e c v g a l e r i j i T r ž n i c a 

V galeri j i Tržnica v Logatcu so bile do konca januarja na ogled sl ike 
logaškega sl ikar ja Mitje Milavca. Sl ike, k i so bile tokrat na ogled, je 
konec leta 2000 razstavi l v Mladinskem centru Zakon na Vrhn ik i , 
nastale pa so v zadnjem letu dni . 

Mitja Milavec v svo
jih likovnih stvari 
Ivah poudarja pred 
\seni snovnost, obli
kovni nemir in bar 
vitost. Dela kažejo 
njegovo zanimanje 
za raziskovanje ban 
in kompozicije. 
Skozi plastenje in 
izbiro različnih ma
terialov se rojevajo 
novi likovni orga
nizmi 

Iskanje nasprotij gladkih in hrapavih 
površin, svetlobe in sence, mehkih in 
grobih oblik, utesnjenost in neoniejenost, 
vse to rojeva nove likovne organizme. 
Tisti, ki spremljamo Milavčevo likovno 
rast, ugotavljamo, da iz razstave v 
razstavo postaja vse bolj jasna, 
prepoznavna, močna in samosvoja tudi 
njegova likovna govorica. 

Umetnostna zgodovinarka Polona Škodič 
je zapisala, da se Milavec ne opira na 
"neke likovne trende in tokove, ampak s 
sebi lastno likovno govorico pripoveduje 
nekaj novega in aktualnega na področju 
abstraktnega ekspresionizma." Tudi zato 
je bila Milavčeva razstava v galeriji 
Tržnica vredna ogleda. 

Branka Novak 

R a z i s k o v a l k a s e m i n r a d o v e d n i c a 

l ako preprosto se nam je z dvema besedama predstavila študentka Oblikovanja tekstil i j in oblačil, Oddelka za 
tekstilstvo na Naravoslovnotehničui fakulteti v Ljubljani, Kar in Lavrič iz Laz. 19. januarja nas je povabila na 
otvoritev razstave, ki jo je zelo posrečeno poimenovala Moje cunjice. 

izvirnega. Se posebej se 
veselimo dosežkov mladih, ki 
komaj vstopajo v življenje, 
polno dela in odgovornosti. 
Karin je zagotovo ena izmed 
tistih, od katere lahko še 
veliko pričakujemo. 
Mlada ustvarjalka pa ima še 
eno, izjemno veliko srečo, ki bi 
ji jo marsikdo lahko zavidal. 
Ima čudovito družino, ki jo 
podpira v njenih idejah in 
tako izjemno družinsko 
sodelovanje pri organizaciji 

kulturnega dogodka, ki smo mu bili priča, 
le redko lahko vidimo. Karin se tega še 
kako zaveda, saj |e prepričana, da vsak 
človek lahko ustvari nekaj prijetnega le ob 
podpori in vzpodbudi prijetnih ljudi. In ker 
Karin zagotovo podpirajo sami prijetni 
ljudje in ker kar izžareva energijo in željo 
po ustvarjalnosti, smo prepričani, da bomo 
o ii|e| in njenih cunjicali še veliku slišali 

II Levinger 

Kako izviren naslov razstave, sem si mislila 
in v velikem pričakovanju stala pred 
zaprtimi vrati v logaški knjižnici. Kakšne 
»cunjice« se skrivajo za njimi? Končno se 
skrivnostna vrata odprejo in pred mano se 
odpre čudovit prizor. Vse je tako preprosto. 
Kot da bi stopil v \ eliko krojaško delavnico, 
kjer kraljuje šivalni stroj in ki je hkrati tudi 
izložba s čudovitimi, unikatnimi oblačili. 
Končno nekaj drugačnega, neka] svežega, 
nekaj čudovite ustvarjalne mladosti. 

»Moje cunjice so pač moje cunjice. To so 
oblačila, ki sem jih sesila sama. kakor sta 
mi narekovali moja domišljija in logika. 
Moj odnos do vsega, kar da človek nase. je 
prav poseben, pa najsi gre za klobuk, 
ogrlico, čevlje ali obleko. Vse skupaj naredi 
človeka navzven, vem pa, da izraza 
predvsem tisto, kar je človek navznoter.« 
Ko je mlada oblikovalka nagovorila 
obiskovalce razstave s temi besedami, smo 
li vsi lahko samo navdušeno prikimavali. 
Občudovali smo njen mladostni žar in 
navdušenje, ko nam je razlagala o svojih 

neizmernih idejah, ki ph želi \ prihodnosti 
uresničili m nas prepričevala, da nam ne sme 
nikoli biti zal, če si vzamemo malce \ eč časa 
za stvari, ki nas veselijo, a zanje nikoli 
nimamo dovolj časa. Prepričala si me, Karin. 
Prav gotovo si prepričala lako s svojimi 
besedami kol s svojimi izdelki ludi vse ostale 
obiskovalce, ki jih je bilo osupljivo veliko. To 
samo potrjuje dejstvo, kako zelo smo tudi \ 
Logatcu zeljni nečesa novega, drugačnega, 

file:///seni
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P r o m o c i j a p l o š č e M e g l i c a 

- k u l t u r n i i n d r u ž a b n i d o g o d e k 

V dvorani Narodnega doma Logatec se je 19- januarja slišala Meglica. Obrtniški mešani 
pevski zbor Notranjska je namreč ponosno predstavil zgoščenko in kaseto s tem naslovom. 

Dogodka, ki ga je režiral Marcel 
Štefančič, povezoval pa Slavko 
Podboj, so se udeležili mnogi znani 
obrazi s področja politike, obrtni
štva in kulture. A je glavno besedo 
v tem večeru vseeno imela glasba. 
Skladbe s plošče so zvenele iz. 
zvočnikov in v živo iz grl pevcev, ki 
jim je bilo v posebeno zadovoljstvo, 
da sta se večera udeležila tudi 
skladatelja, katerih dela so uvrstili 
na ploščo - Alojz Srebotnjak in 
Janez Kranjec. 

Za ploščo in kaseto je zbor. ki ga 
sestavljajo pevci iz različnih krajev 
Notranjske in se na vajah srečuje 
enkrat mesečno pod vodstvom 
zborovodje Janeza Gostiše. posnel 15 
skladb (za bližajočih se zborovih 15 
let?!). V večini gre za priredbe 
ljudskih napevov, na plošči pa so tudi 
umetne pesmi slovenskih skladate
ljev: Bojana Adamiča, Alojza 
Srebotnjaka, Ubalda Vrabca, Alda 
Kumarja in Frana Venturinija. Med 
15-itni skladbami na plošči se v 6-ih 

skladbah predstavljajo zborovi 
solisti. Program za ploščo je zbor 
posnel v studiu llelidon v Ljubljani, 
producent je bil Tomaž Tozon. 
Plošča Meglica je vredna 
poslušanja. Že zato, ker z njeno 
pomočjo srečate ljubezen in 
predanost pevcev zborovskemu 
petju in druženju ob glasbi. To pa je 
največ v življenju ljubiteljskega 
vokalnega ansambla. 

hn. foto: M. Žnidaršič 

V r b o v s k i g l e d a l i š č n i k i 

v s e b o l j z o r i j o 
Gledališka skupina z Vrha Svetih Treh Kraljev je počastila svojo 
25-letnico z iskrivo komedijo Gospod Evstahij iz Šiške 

Prepolno dvorano je 28. januarja na Vrini preveval Gospod Evstahij i/. 
Šiške s pravcatim vodvilskim humorjem Francoskega komediografa 
Eugena l.abiehea, ki jo je ponašil Žarko Petan. Komedija s polno 
razgibanosti, nenavadnosti in nenadnih preobratov razgrinja 
človekove situacije v življenjskih izzivih, ki jih drugi sprejemajo zelo po 
svoje: eni se zgražajo, drugi obsojajo, tretji se pohujšujejo, četrti 
moralizirajo, zlepa ga pa ni. ki hi sprejel življenjske usode, kakor jih 
piše življenje v naravi posamičnega zemljana. 

Tak zemljan je Evstahij. Vse, kar je hudega storil, je bilo to, da je nekoliko 
odlašal s svojo poroko na račun navduševanja nad ženami svojih čudodelno 
zaslepljenih prijateljev (sosed Makovec m upokojeni mornariški častnik 
Kapetanovič), ki se te preračunljivosti Evstahija niso zavedali, pač v svoji 
neobčutljivosti celo tirali do nerazumne smešnosti svoje gospe svojemu 
prijatelju v naročje, tako rekoč dan za dnem in noč za nočjo. Veliko 
prijateljstvo se začne krhati, ko se Evstahij odloči za poroko, in se želi 
spokorejeno posloviti od svojih ljubic, od svojega prekplotništva, posredno pa 
tudi od svojih prijateljev. Tu se komedijski pripetljaji zapletajo in odpletajo, 
sa| prijatelji ne razumejo Evstahijeve namere, zaradi katere bi se rad 
prijateljstvom odpovedal. Nevesta Vida in njuni starši - gospa in gospod 
Ocepek zaslutijo Evstahijeve »grdobije«, ki bi utegnile skaliti novoporočne 
harmonije, a vendar Kvstahiju oprostijo vse njegove avanture, ker sodijo v 
preteklost. Kot se spodobi za nekdanje mestne gospode, je tudi Evstahij 
premogel služabnika Licka, ki je bil vselej vdano pripravljen ravnati po 
gospodovih željah. Ob koncu smo priča nekoliko nenavadnemu 
spreobrnjenju Evstahija, ki nagovori občinstvo z moralo, ki ni bila zanj prav 
nič značilna: «Če vas napačne strasti zapeljejo, vas ne bom ošteval, spoštujte 
pa poročeno žensko, razen če ni vdova!« 
Režiser Franc Jereb je, žal, v pretesnem odrskem prostoru upodobil predstavo 
z dovolj občutka za sproščenost, igrivost, polnokrvnost komedije, ki mestoma 
meji celo na burko. Igralcem je z mnogimi domisleki pomagal do radoživosti, 
brez katere bi komedija ostala na ravni rahlo zabavljaške igre. 
Predstavi ne bi bil na kvar se za spoznanje živahnejši tempo, ki bi tako 
gledalcem ne pustil do sape vse do kom a. Se kak napor bi se splačal tudi pri 
fonetiki, da bi bil gledališki govor še bližji zborni izreki. To vse tudi zato, da bi 
vrbovsko gledališče še bolj zorelo. 

Marcel Štefanu u 

Z dušo 
pri petju 
MePZ Pevskega društva Lo
gatec, k i ga vodi zborovodja 
Lovro Grom, je leto 2000 
zaključil s kar nekaj kon
certi. Konec novembra je v 
Dolenjskih Toplicah v cer
kvi sv. Ane koncertiral 
skupaj z MePZ Revoz iz 
Novega mesta in 3. decem
bra prešerno zapel na Pre
šernovem popoldnevu. 

Letni koncerti so pevci in pevke 
pripravili skupaj z MPZ Nove 
kreditne banke Maribor in 
Godalnim orkestrom Glasbene 
šole Logatec, Večer je dokazal, 
da so pevci res z dušo pri petju. 
Novo leto je zbor začel s 
koncertom božičnih in ljudskih 
pesmi v Ljutomeru. Do pomladi 
načrtujejo še nastope v 
Borovnici, Cerknici in Novem 
mestu. Aprila bodo gostili 
simfonični orkester iz Švice. 
Zbor je tudi lani snemal, tako da 
ima pri nacionalni radijski hiši 
posnetega veliko gradiva. 
Morda bo kmalu izšlo tudi na 
plošči. 

Karmen Osredkar 

N a j b o l e t o d o b r o 

Ženski pevski zbor kulturnega društva Tabor je letos že 
drugič pr ipravi l koncertni program božičnih in novoletnih 
pesmi in k sodelovanju povabil svoje nasprotje - moško 
vokalno skupino. 

20. januarja smo tako v cerkvi sv. Nikolaja v Logatcu poslušali Vokalno 
skupino Prima iz Žužemberka, ki jo vodi zborovodja Aleš Makovac. Oba 
zbora sta 6. januarja z istim programom že nastopila na koncertu v 
Žužemberku. 
Ženski zbor Kulturnega društva Tabor je program 9-ih skladb iz domače 
in tuje zborovske literature začel z ljudskim voščilom za dobro leto. 
občinstvo pa še posebej navdušil s tenkočutno izvedeno ljudsko iz Rezije v 
priredbi Pavla Merkuja, Nana ščeričica. Domišljena interpretacija, 
zvokovna čistost in zvočno niansiranje so bili tokratni aduti zbora, ki ga 
vodi Zdravko Novak. 
Vokalna skupina Prima, kulturni ambasador mlade občine Žužemberk, 
se je v Logatcu predstavila z devetimi skladbami. Od začetnega 
gregorijanskega korala prek temperamentne afriške skladbe do 
Večernega Ave Antona Foersterja. vmes pa Gallus. Praetorius in Ilaendel -
vse je zvenelo dovolj ubrano, zvočno in dikcijsko jasno, interpretacijsko 
zavzeto. 
Bil je večer dveh glasovno povsem različnih vokalnih skupin, ki pa sta 
ubrano zazveneli tudi v mešani zasedbi z izvedbo Belarjeve Že počiva vsa 
narava. 
Koncertni večer je bil odlična napoved za uspešno in ustvarjalno 
glasbeno sezono 2001. 

KaO 

K o l e d a r d v e h b r a t o v 

Ena od t ipičnih reči, k i sodijo na prelom leta, je tudi koledar. 
Namizni , s tensk i , žepni, majhni, vel ik i , luksuzno izvedeni 
in taki najbolj preprosti z lunami, idil ične podobe gora, rož, 
reprodukcije slikarjev, slečena dekleta. . . Tol iko tega je, da 
lahko vsak najde nekaj zase. 

V poplavi vsemogočega pa se včasih najde tudi kaj zares odličnega. 
Enega takih izdelkov je zakrivila tudi bratovska naveza Rafael in Tone 
Mani. Fotograf in oblikovalec sta vdihnila podobo odličnemu črnobe-
lemu izdelku s podobami gosli iz, ateljeja mojstra obrti in prof. Vilima 
Demšarja. Fotoaparat je ulovil slok violinski vrat, mehkobo linije 
violininega trupa, napetost strun in skrivnost zvočnice ... Nastale so 
fotografije, ki jih je vešča oblikovalska roka umestila med mesece leta 
2001. 
Koledar, ki ga brez. obotavljanja lahko obesimo na zid, in iz. katerega bo 
vse letoslisati \iolinski zvok Odličen bratovski dosežek, bn 

Napevednik 
prireditev 

7 . 2 . o b 1 9 . u r i 
Občinska proslava ob 
kul turnem prazn iku 
Narodni dom Logatec 
ZKD Logatec v sodelovanju z 
Občino 

8 . 2 . o b 2 0 . u r i 
Gledališka predstava Bibl i ja 
- Stara zaveza 
Gostuje Dejmo stisn't teater 
Vrhnika 
Narodni dom Logatec 
KLŠ 

1 2 . 2 . o b 1 6 . 3 0 
Pogled v vesolje 
(vodi prof. Jolanda Petrič) 
POŠ Hotedršica 

1 5 . 2 . o b 1 7 . 3 0 
Tur izem v prostoru in času; 
Organiziranost in perspektive 
slovenskega turizma ter pomen 
projekta Moja dežela - lepa in 
gostoljubna (prof. geograf. Majda 
Dekleva) 
Knjižnica Logatec 
Org. Tur. društvo Logatec 

1 6 . 2 . o b 2 0 . u r i 
Gledališki abonma: 
Teta Magda 
Prešernovo gledališče Kranj 
Narodni dom Logatec 

1 9 . 2 . o b 1 6 . 3 0 
Skri ta, skr ivnostna 
Makedonija 
Jože Rehberger Ogrin 
POŠ Hotedršica 

2 0 . 2 . o b 1 9 . u r i 
Večer Prešernove in 
Slomškove poezije 
z igralcem Pavletom 
Ravnohribom 
Krajevna knjižnica Rovte 

2 2 . 2 . o b 1 0 . u r i 
1. Območno srečanje 
najmlajših l i terarnih 
ustvarjalcev 
Knjižnica Logatec 
01SLKD 

2 2 . 2 . o b 1 8 . u r i 
Okrogla miza: Logaški 
tur izem v prostoru in času 
Knjižnica Logatec 
Turistično društvo Logatec 

2 3 . 2 . o b 1 7 . u r i 
Pustni nastop učencev 
Glasbene šole Logatec 
Narodni dom 

2 4 . 2 . o b 1 5 . 0 0 
Sprevod v maskah od Dol. do 
Gor. Logatca 
15.00-17.00 - program za otroke v 
dvorani Tabor 
DPOM Logatec 

5 . 3 . o b 1 6 . 3 0 
Delavnica Dežela gline 
POŠ Hotedršica 

6 . 3 . o b 1 7 . u r i 
Lutkovni abonma: Smeško 
med črkami ali Plesna 
abeceda 
Plesni teater Igen 
Narodni dom 
DPOM Logatec 

Mlincu 
L O G A T E C 

Novosti iz 
k n j i ž n i c e Logatec 

S T R O K O V N E K N J I G E 

PERČIč, T.: Prostoz.idarstvo 
MATTI1KWS, A.: Prisluhnite svojemu 
srcu 
EASWARAN, K.: Vzemite si čas 
POMOČ otrokom pri spopryemanJu z 
žalostjo, strahom in Jezo 
ROZMAN, t:. Apokalipsa • razodetje 
HEDGE8, B.: Uspešno trženje 

KACIN-Wohlnz, B.: Zgodovina Slovencev 
v Italiji 1866 2000 
VVAISS, M.: V labirintu spolnih zlorab 
BLUESTEIN, J.: Disciplina 21. stoletja 
GURTLER, H.: Vzgoja brez solz 
PERGAR Kuščer, M.: Šola in otrokov 
razvoj 
III.AGEH, T.: Ko se planina preoblece: 
bajtarstvo Velike planine 
ALTERNATIVNA družinska 
zdravstvena enclklopedya 
VA1.ENĆIČ, D.: Gojenje zdravilnih 
rastlin In dišavnic 
BI.ANCHARD, K.: Enominutni vodja 
oblikuje učinkovito delovno skupino 

STOPAR, I.: Grajske stavbe v osrednji 
Sloveniji 
GASPARI, M.: Bogastvo razglednic 
BENNETT, S.: 365 dni brez televizye 
KARNIČAR, D.: Z Everesta 
RICKITT, R.: Special effects 
ROŠ, M.: Prvi na smučeh z Everesta 
ELCIN.B. N.: Polnočni dnevnik 
SOLLERS, P.: Krasni Casanova 

LEPOSLOVJE ZA ODRASLE 

SHELDON, S.: Zaupaj mi svoje sanje 
TRŠAR, M.: Dotik smrti 
ANDREWS, V. C.: Jutranje skrivnosti 
BORGES, J. L.: Izbrana dela 

DE Lint, C.: Trader 
FINŠGAR, F. S.: Gostač Matevž 
FLISAR.E.: Zgodbe s poti 
GRAPENAUER, N.: Dihindih 
GUSTPSSON, L.: Čebelarjeva smrt 
HAŠEK, d.: Dobri vojak Švejk 
INGOLIČ, A.: Gorele so grmade 
JANČAR, D.: Katarina, pav in jezuit 
JELINČIČ, D.: Umor pod K2 
LOESJE : druga zbrana dela 
PACHEN,A.:ZgodbaoAni-la 
SREDNJEVEŠKI cvetnik - Florarium 
mediaevale: latinska lirika srednjega 
veka 
VOLARIČ, Z.: Osvetljene skrivnosti 

K N J I G E Z A M L A D I N O 

VELIKA otroška enciklopedija 
POKLICI 
ČUDOVITE skrivnosti narave 
EHRLICH, R.: Kaj, če?: miselni 
vrtiyak za otroke 
GRIMM, J.: Zvezdni tolarji 
KERMAUNER, A.: Modrost 
starodavnega anka 
LITERARNI natečaj za mlade pisateye 
PROSEN, M.: Tudi zvezde praznujejo -
nebesne zgodbice, ki so jih ilustrirali 
otroci 
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Mokra zima 
osušila blagajno 
25. januar, zunaj pa neverjetnih 12 stopinj. Za tiste, k i 
trenirajo smučarske teke, skoke al i zgolj rekreativno 
smučajo, je letošnja z ima pravi šok. Kako pa so se znašli 
logaški smučarski klubi? 
Za tekače bi lahko rekli, da kar dobro. Večino dni na smučeh so preživeli 
na Pokljuki, nekajkrat so trenirali v Tamarju, pa tudi na Krvavcu so 
opravili nekaj kilometrov. Po besedah Jožeta Rupnika, predsednika 
TSK Valkarton, jim je letošnja zima kar krepko osušila blagajno, saj so 
pravzaprav vseskozi na cesti trije kombiji, kar prinaša velike stroške. 
Kljub temu, da jim je uspelo izpeljati nekaj prednovoletnih treningov na 
Javorniku, pa so najbolj prikrajšani mlajši tekmovalci, saj se za vseh 
petdeset članov kluba enostavno ne najde dovolj prostora v kombijih in 
tako v telovadnici najpogosteje ostajajo najmlajši. 
A rezultati, težki situaciji navkljub, ne izostajajo. Na pred kratkim 
izpeljanem državnem prvenstvu je bil Vasja Rupnik dvakrat drugi, 
naslov prvaka pa si je pritekel Florjan Ambrožič, ki se letos udeležuje 
tudi mladinskega svetovnega prvenstva. 

Še slabša pa je situacija v smučarskih vrstah. Pred zimo so predvideli IS 
smučarskih dni od novembra do januarja, uspelo jim jih je izvesti le 
osem, pa še te na oddaljenih smučiščih (Rogla. Areh, Soriška), tako da 
so jih te avanture kar krepko udarile po žepu. Uspeli so se udeležiti dveh 
tekem, medtem ko se tekmovanje za Notranjski pokal sploh še ni 
začelo, prav tako jim je padla v vodo izvedba novoletnega smučarskega 
tečaja za začetnike. Notranjski pokal se začenja 3- februarja, 
nadaljevalni tečaj pa bo predvidoma na Cerknem. Škoda je, da jo je 
Smučarskemu klubu, ki je lani vstal od mrtvih, zdaj zagodla še zima in 
verjetno ne bo moč v celoti izpeljati nadvse ambicioznih načrtov. 
Res krepko pa je zima skrajšala zaletišča smučarjem skakalcem, saj 
snega doma ni, Planica propada in tam ni bilo možno letos trenirati niti 
en dan, na splošno pa so skakalci na slabšem, saj v Sloveniji ni ravno 
veliko modernih skakalnic. Lani so do novega leta opravili 120 skokov, 
letos le borih 50, tako da je veliko treningov v telovadnici. Konec 
januarja so sodelovali na tekmi v Zagorju, lam je biljaka Brus osmi in 
deseti med dečki do 12 let, a je tudi tam skakalnico odnesel dež. Poseben 
problem so nekoliko starejši fantje, saj je večje skakalnice ob 
pomanjkanju snega še težje pripraviti. I.ogatčani pa za 10. februar 
optimistično napovedujejo tekmo na 50m skakalnici na Sekirici. 

Mlllel _ /'(i,//C(/ 

R E S T A V R A C I J A 

K I J L O G A T E C 

t e l . 7 5 5 8 5 8 7 a l i 

7 5 5 8 - 5 8 8 K L I L O G A T E C 

d.d., tovarniška 36, Logatec 

VAM VSAK DFLOVMK M 1)1 PESTRO 

P R E H R A N O M E D D E L O M 

med 9.30 in 13. uro, 

Ž E O D 7 . 1 I R K D A L J E P A Z A J T R K E 

I N T O P L E T E R H L A D N E N A P I T K E . 

NA VAŠO POSFBNO ŽELJO PA VAM 
OB POMEMBNIH DOGODKIH OZ. 

SLOVESNOSTIH VAŠEGA KOLEKTIVA 
ZA ZAKLJUČENE DRUŽBE PRIPRAVIMO 

O D L I Č N E P O G O S T I T V E . 

PRIDITE IN PREPRIČAJTE SK O NAŠIH 
KVALITETNIH USLUGAH. 

M HINJAKLI LOGATEC 

N a j b o l j e k a ž e K K L o g a t e c 

Zimske smučarske discipl ine so ob tako »bogati« z im i 
popolnoma na stranskem t iru in bolj za šalo kot zares bi 
lahko rek l i , da so letos nogometaši brez potrebe naredi l i 
sicer t radicionalni z imsk i premor. A vremenska zmeda 
prav nič ne moti logaških ek ip, k i igrajo v razl ičnih 
državnih l igah. 

Tako so igralci namiznoteniškega kluba novo leto začeli, če se izrazim 
nekako šahovsko, z ena in pol proti dva in pol. Eno tekmo so dobili, 
izgubili proti Melaminu in Petoviji, remizirali pa z Moravskim) 
Toplicami. Pred mladinci je 10. februarja v Krizah finalni turnir 
prvenstva, dečke in deklice pa že teden prej čaka tretji pregledni turnir. 
Še naprej so odlični košarkarji, ki jim je sicer na začetku leta Postojna 
vrnila milo za drago, a so nato preskočili Jezico ter nato v gosteh 
odpravili še Vipavo. V igri je tako morda celo napredovanje v 1 .B ligo, a 
je potrebno najprej dobiti derbi z Medvodami (10. 2.), nato pa še v 
kvalifikacijah pomesti s konkurenco, kar pa ne bo lahko. Nadvse dobro 
kaže tudi mladincem, saj so trenutno na 2. mestu v drugi ligi. 
Na prvi tekmi v novem letu pa so nov poraz doživeli odbojkarji, povrhu 
vsega pa so ostali še brez prvega organizatorja igre Jureta Cotiča, 
medtem ko zamenjave zanj pravzaprav ni. Velja pa še enkrat pohvaliti 
delo z osnovnošolci, saj na tekmovanjih v mini odbojki kažejo izjemen 
napredek. 

Matevž Podjed 

T u r n i r n a T r a t a h 

Šahisti Medvedjega Brda, Rovtarskih Žibrš, Rovt, Godoviča, 
Dol in Logatca so se 20. januarja zbral i na Tratah. Po dveh 
uspešnih turnir j ih v lanskem letu je bilo to že tretje 
merjenje znanja in taktike v premikanju figur po 
črno belih pol j ih. 

Udeležba 24-ih temovalcev priča, da se radi 
pomerimo tudi v miselnih športih. Turnir je 
potekal v prijateljskem vzdušju, čeprav je 
bilo kar nekaj kandidatov za najvišja mesta 
in pokale. Za pravilen potek turnirja je skrbel 
šahovski prijatelj Tone Račnik iz Logatca. 
Čeprav rezultati niso najpomembnejši, naj 
vseeno omenimo najboljše. Prvo mesto je 
dosegel Marko Felicijan iz Logatca, drugo 
Simon Žerjal z. Medvedjega Brda in tretje 
Toni Vavken iz, Rovtarskih Žibrš. Ker zima 
letos ni naklonjena zimskim športom, smo 
se odloČili, da marca organiziramo še en 
turnir (informacije Vojko Panič. tel. 01 750 
1186). 

KŠD fra le 

N a r e d i t e n e k a j z a s e 

Prazn ik i so čas, ko se malo sprostimo in odpočijemo od 
vsakdanjega prenapetega r i tma. A ko je vsega lepega 
konec, stopimo na tehtnico in ugotovimo, da smo med 
praznik i preveč lenari l i in dajali samo vase, nič pa stori l i 
zase. 
V teh zimskih mesecih je zadnji čas. da si postavimo cilje za novo 
kolesarsko sezono, kar veliko rekreativnih kolesarjev sicer naredi že 
novembra. 
ko ob koncu sezone kolo po zimskem pregledu obesimo na klin, 
začnemo namreč graditi osnovo, da potem novo kolesarsko sezono 
pričakamo pripravljeni. Za rekreativnega kolesarja ni nujno, da je tudi 
pozimi na kolesu, važno pa je, da ostane aktiven. Tako pozimi hodimo v 
hribe, tečemo, nabiramo moči v fitnesu, plavamo in vadimo na sobnem 
kolesu. Paziti pa moramo, da na začetku ne pretiravamo. Npr. v fitnesu 
začnemo z lahkimi utežmi. tako da preboliino zakislitev mišic. Največ 
pozornosti posvetimo ogrevanju, pred vadbo pa se tudi posvetujemo z 
inštruktorjem litnesa. Tudi pred tekom ali hojo v hribe se je potrebno 
dobro ogreti. 
Zelo pomembna pri tem pa je obutev in obleka. Če bomo šli tečt v starih 
in ponosenih copatih in zraven še po asfaltu, nas bodo kaj hitro bolela 
kolena, gleženj ali pa nas bo začela peči pokostnica. 
Za tek po asfaltu si moramo kupiti mehke in Čim bolj udobne copate, 
nadenemo si čim bolj topla vrhnja oblačila, spodaj pa kvalitetno 
športno perilo, ki odvaja pol s koze Topla oblačila in udobno obutev 
potrebujemo zato, ker v zimskem času vadimo zmerno, vendar dalj 
časa. Če hodimo v hribe, lahko moč nabiramo tudi tako, da nosimo 
težak nahrbtnik. Za vadbo je zelo priporočljiv tudi tek na smučeh, saj pri 
njeni obremenjujemo vse mišice. V Logatcu imamo za smučarski tek 
idealne razmere, a kaj. ko smo tako odvisni od vremena in padavin. 

V letošnji zimi pa lahko lepo vreme izkoristimo tudi za kolesarjenje, 
seveda pod pogojem, da smo toplo oblečeni. Posebno pozornost 
moramo posvetili tudi svoji prehrani (dovolj sadja), ob vadbi pa uživati 
dovolj tekočine 
Ves čas se moramo zavedati, da vse to počnemo zase in v svoje 
zadovoljstvo. Pri vadbi je tudi priporočljivo uporabljati merilec srčnega 
utripa, s katerim nadzorujemo intenzivnost vadbe 
Še več o pripravah na novo kolesarsko sezono pa si preberite v naslednji 
številki. 

Andrej Po/mar, [AN SPORT 

O d b o j k a n e k o l i k o d r u g a č e 

Tekmovanje v Logatcu je prvo v sklopu turnirjev v sedeči 
odbojki za prvenstvo Slovenije. Letos planirajo še š t i r i 
podobna srečanja, med glavnimi organizatorj i prvenstva 
pa je tudi reprezentant ranjke Jugoslavije ter igralec 
slovenske izbrane vrste - Logatčan Marko Zupančič. 

Namen takih tekmovanj je sicer predvsem druženje in rekreacija 
športnikov invalidov, a si v vodstvu lige želijo privabiti tudi čim več 
aktivnih igralcev odbojke in tiste, ki so zaradi poškodb morali športne 
poti končati. Pravila se v temelju mnogo ne razlikujejo glede na 
klasično odbojko. Edina razlika je v višini mreže, ta je na 115 
centimetrih in v deminzijah igrišča, ki je omejeno na 6 metrov dolžine 
in meter manj širine. Bistvo igre pa je, da je igralčeva zadnjica, ob 
vsakem dotiku z žogo. na tleh, preseneča pa izredna spretnost ter 
iznajdljivost igralcev. V Sloveniji so s sedečo odbojko začeli v začetku 
80-ih let v Kamniku, v tamkajšnjem Zavodu za invalidno mladino, 
slovenska in še prej jugoslovanska reprezentanca pa sta od takrat 
naprej redno sodelovali na vseh evropskih, svetovnih in tudi 
olimpijskih tekmovanjih. Jugoslovanska ekipa je bila na svetovnem 
prvenstvu celo dvakrat druga. Pri vseh večjih uspehih omenjenih ekip 
je imel levji delež tudi Marko Zupančič, ki je prav tako začel v Kamniku, 
nato pa so ustanovili klub v Ljubljani. Marko pravi, da sedaj s klubom 
dvakrat tedensko trenirajo v rehabilitacijskem centru Soča, 
reprezentanco pa. po pripravah in turnirju na Nizozemskem, avgusta 
čaka evropsko prvenstvo pri naših vzhodnih sosedih, kjer bodo 
poskušali izboljšati slovensko 4. mesto z enega izmed prejšnjih 
prvenstev. 

Matevž Podjed 

Š P O R T N I FEBRUAR 

1 0 . 2 . 
Tek na smučeh (če bo sneg) 
9.00 Pokal odrasli 
Tekaške proge v Gor. Logatcu 

Košarka-č lani 
18.30 KK Logatec: KK Medvode 

1 1 . 2 . 
Pohod na Nanos 
9.00 izpred cerkve sv. Nikolaja v 
Logatcu 
Org. Društvo MC sv. Nikolaja 

OK Krka Novo 

2 4 . 2 . 
Odbojka 
20.00 OK Logatec 
mesto 

0 4 . 0 3 . 
Šahovski turnir 
15.00 na Tratah 
org. KŠD Trate 

Kjer ni navedeno drugače, 
se tekme odvi jajo v telova 
dn ic i OŠ K talcev. 

Smo majhno, dinamično podjetje s področja avtomatizacije 
proizvodnje. 

Če ste elektro projektant, elektronik ali programer in vas 
zanima raznoliko delo in izpopolnjevanje znanja na vašem področju, 
se nam pridružile. Dela in novih izzivov ne bo zmanjkalo. 

Čaka vas prijetno delovno okolje in, za dobro opravljeno delo, dobro 

Izkušnje pri avtomatizaciji so dobrodošle, niso pa pogoj pomembno 
je le, da imate željo po spoznavanju novega, 

Vaše prijave pričakujemo do 1 5. februarja 2001. 

PS. družba za projektiranje in izdelavo strojev, d.o.o. 
K a k e <8b 
1370 Logatec 
tel.: 01 750 85 10 
fax.:01 750 85 29 
e mai l : ps log@ps log.si 
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Kdo je kaj za kaj? 
P o i m e n o v a n j a , n a z i v a n j a i n s l u ž b o v a n j a v 

c e r k v e n i s k u p n o s t i - t r e t j i č 

Doslej smo v Novicah razložili nazive redovnik (brat-laik in duhovnik), 
redovnica (sestra), bogoslovec-teolog. kaplan, kurat, duhovni 
pomočnik, župnijski upravitelj, župnik, prodekan, dekan. In zdaj dalje. 

Prost 
Prost je župnik s posebej častnim nazivom glede na pomembnost 
župnije v cerkveni pokrajini - prostiji. Sicer pa gre tudi za naslov 
predstojnika stolnega kapitlja. Na Slovenskem imamo troje kapiljev: v 
Novem mestu, na Ptuju in v Metliki. Častni naziv prosta podeljuje škof. 

Kanonik 
Kanonik je član škofovega kapitlja (kolegij duhovnikov-kanonikov na 
škofiji). Spada v prvi krog škofovih sodelavcev. Hkrati lahko opravlja 
tudi kako drugo pastoralno službo. Ljubljanska nadškofija ima 11 
kanonikov; med temi je tudi naš rojak dr. Ivan Merlak (Rečanov). 
Kanonika imenuje škof. 

Arh idakon 
Arhidiakon, ki ga prav tako imenuje škof, je odgovoren za več dekanij. 
Kot vodja arhidiakonata opravlja tudi nadzor nad duhovščino v okviru 
škofije, ki ji pripada. V določenih opravilih lahko pooblaščeno 
nadomešča škofa. 

Škofi jski kancler 
Škofijski kancler je izbrani duhovnik, ki vodi škofijsko administracijo; 
sočasno je tudi odgovoren za škofijsko pisarno. Kanclerja izbere škof. 

Generalni v ikar 
Za razliko od navadnega vikarja, ki velja za pomožnega duhovnika, je 
generalni vikar škofov kaplan ali škofov operativni namestnik. Na to 
funkcijo imenuje generalnega vikarja škof. 

Prelat 
Prelat je običajno častni naslov za pomembnejše zasluge v Cerkvi. 
Prelaturo ustanovi papež za posamezne cerkvene pokrajine zlasti 
zaradi pastoralnih potreb krajevnih cerkva. Prelat je sicer lahko tudi 
papežev kaplan (zaradi pastoralnih in misijonskih potreb lahko papež 
ustanovi različne pokrajinske prelature). 

Monsignor 
Monsignor je častni naslov, ki ga sveti sedež na priporočilo domačega 
škofa podeli za posebne zasluge v škofiji, zlasti pred podelitvijo kake 
višje cerkvene službe. Sam po sebi pripada ta naziv na novo 
imenovanemu škofu. 

Škofov tajnik 
Tajnika si škof izbere izmed duhovnikov ob svojem imenovanju. Škofov 
tajnik opravlja hkrati več nalog: je neposredni škofov glasnik za 
komuniciranje z javnostjo (zlasti V primerih škofovih obiskov -
vizitacij), je škofov voznik, njegov spremljevalec in »varnostnik«. 

mAš 

Z n a m e n j a n a L o g a š k e m 

Kapelica pr' Brencet' 
Nedaleč, nekako sredi med cerkvijo sv. Treh Kral jev in 
Brencetovo domačijo, stoji ob kolovozni poti v bregu 
kapel ica, zazrta v Brencetovino in vso žlahtnost, k i jo 
ponuja razgled po lepotah od najbolj vzhodne snežniške 
do najbolj zahodne javorniške strani. Prostrana polja, 
t ravnik i , senožeti, t rdna gospodarska poslopja ter skrbni 
in ponosni gospodarji so se iz davnine pr iporočal i v 
varstvo Brezmadežnemu spočetju Device Marije, k i mu je 
posvečena Brencetova kapel ica. 

Po pripovedi sedanjih lastnikov je 
bržčas stala tu kapelica že v davni 
preteklosti, vsekakor starejši od 
spomina starega Sedejevega oče
ta, nekdanjega gospodarja. 
Podobno kot Petričeva kapelica z 
Vrha Sv. Treh Kraljev naj bi bila 
tudi ta namenjena evangeliju in 

»Seveda, za našo kapelico bomo 
skrbeli, kakor se najbolj da,« je oni 
dan prepričljivo dejala gostolju
bna Sedejeva nečakinja, dedinja 
Brencetovine Jerneja Smrtnik, ki 
sicer živi v Horjulu. 

Marcel Štefančič 

Z V A M I (N Z A V A S Lo&aš/U H O V I C e 

/ M ' / W I I I W ia tam 

O ž i v l j a n j e 

p o d e ž e l j a 

Turistično društvo Logatec je 12. 
januarja v sodelovanju s Knjiž
nico Logatec pripravilo predava
nje dr. Marka Koščaka, predsta
vnika Ministrstva RS za kmetij
stvo, z naslovom Turizem v 
prostoru in času: Vloga dediščine 
pri razvoju podeželja. 
Predavatelj je pojasnil, da pre
obrazba podeželja vključuje 
naravno in kulturno dediščino. 
Vloga turističnih društev (v 
logaški občini npr. KDT Hotedr-
šica pri projektu CRPOV) je lahko 
zelo pomembna, vsekakor pa 
sam turizem za razvoj podeželja 
ni edina rešitev, temveč (do neke 
točke) prispeva k revitalizaciji. 
Med drugim je dr. Koščak pred
stavil tudi evropski program 
SAPARD, ki zagotavlja pomoč 
podeželju in poljedelstvu osebam 
v državah, ki so kandidatke za 
vstop v Evropsko unijo. 

pet 

O k t e t p r i 

f r a n č i š k a n i h 

Božični čas je dan po sv. treh 
Kraljih privabil Logaški oktet v 
frančiškansko cerkev v Ljubljani, 
ki velja za drugi najboljši koncer
tni prostor v Ljubljani - prednost 
gre le filharmonični dvorani. 
Poleg božičnih in evharističnih 
priložnostnic so oktetovci pri 
večerni maši meritorno in dovolj 
prepričljivo odpeli zahtevno in 
veličastno Counodovo Mašo v 
('.duru (Kvrie, Gloria, Sanctus in 
Agnus Dei). Res da se je moral 
oktet mestoma prebijati skoz 
prezanosno orgelsko spremljavo 
Primoža Malavašiča, a prav to je 
dokazovalo dovoljšnjo glasovno 
prodornost, ki jo zmore ta reno
mirani ansambel pod umetni
škim vodstvom Janeza Gostiša. 

Marcel Štefančič 

Z a h v a l a 

V globoki žalosti sporočamo, da 
nas je mnogo prezgodaj zapustil 

mož, oče in ata 

L u d v i k Z a g o r i č n i k . 

Iskreno se zahvaljujemo vsem, ki 
sle se od njega poslovili, darovali 
cvetje in sveče ter nam izrazili 
sožalje. Hvala g, župniku Janezu 
Komparelu za opravljen pogre 
bni obred in cerkvenim pevcem 
za zapete poslovilne pesmi. 
Hvaležni smo tudi sosedom za 
njihovo nesebično pomoč in 
podporo ler Pogrebnemu zavodu 
Menart, 

Žena Jožica, hči Gabi z 
družino, sestri Zofka in 

Mavka ter drugo sorodstvo 

Ob boleči in prezgodnji izgubi 
naše drage žene, mame, stare 

mame in sestre 

S t a n i s l a v e N a g o d e 

se iskreno zahvaljujemo vsem 
sosedom, sorodnikom in znan 
ceni, ki so nam v teh težkih 
trenutkih stali ob strani, hvala 
vsem za izrečeno sožalje, darova 
no cvetje in sveče. 

Hvala Pogrebnemu zavodu 
Menart za opravljene pogrebne 
storitve in GD Medvedje Brdo. 
Posebej hvala sosedi Anki za lepe 
poslovilne besede ob odprtem 
grobu in gospodu župniku za 
lepo opravljen pogrebni obred. 
Najlepša hvala vsem, ki sle jo v 
lako velikem številu pospremili 
na njeno zadnjo pot. 

Vsi njeni 

V naša srca si se t pisal, 
čas ne bo te več izbrisal 
in čeprav pokojno spis] 
z nami kakor prej živiš. 

Z a h v a l a 

Ob izgubi našega dragega 

S l a v k a L e v i n g e r j a 

se iskreno zahvaljujemo vsem, ki 
ste sc ob nenadni izgubi poslovili 
od njega, mnogim, ki ste darovali 
sveče in izrazili sožalje, zlasli pa 
gospe Miri, njegovim sovašča-
iiom iz Borovnice, Županjih Njiv 
in Cerknice. Iskrena zahvala tudi 
gospodoma župnikoma Janezu 
Komparetu in Janezu Selanu za 
opravljene pogrebne svečanosti. 
Hvala pevcem Društva invalidov, 
Pogrebnemu zavodu Menart ter 
Petru Kuncu za lepo organizacijo 
pogreba. 

Vsi njegovi 

Brencetova kapelica na Vrhu Sv. 
Treh Kraljev. Foto: Fr. Bogataj. 

Z a h v a l a 

V nedeljo, 21. januarja 2001, je 
za vedno zaspala naša draga 
žena, mama, stara mama in 

sestra 

M a g d a l e n a M e r l a k 
iz. Žibrš, 

Nikoli ne bomo pozabili sester in 
osebja v Domu sv. Jožefa, ki so v 
času njene bolezni tako lepo in 
nesebično skrbeli za njeno dobro 
počutje, dr, Likarjeve, ki je 
spremljala njeno zdravstveno 
stanje in je bila vedno na 
razpolago, oskrbovancev, ki so ji 
krajšali čas. Vsem iskrena hvala 
iz srca. 

Radi bi se zahvalili vsem, ki ste se 
v tako velikem številu poslovili od 
nje. Hvala za darovane sveče in 
rože, ki jih je imela lako rada. 
Hvala vsem Zibršanom, družini 
Kranjc s Kale, vsem sosedom, 
vikendašem, prijateljem, znan 
ceni in sorodnikom ter Pogre
bnemu zavodu Menart. 

Lepa hvala prelatu g. Ivanu 
Merlaku in g. Janezu Komparetu 
za pogrebno mašo. 

Vsi njeni 

blagoslovu ob vstajenjskih in telo-
vih procesijah. 
Za prenovo domačijske kapelice 
(dimenzije: širina 170 cm, dolžina 
175 cm, višina - do kapa 270 cm, 
do slemena 355 cm) z 
značilnostmi notranjskih zname
nj, zgrajene na stebričastem 
skeletu z obočnim stropom in 
vhodom (110 cm x240 cm), 
stranskima obočnima oknoma 
(70 cm x 150 cm) in dvokapno 
pločevinasto streho, je poskrbel 
leta 1990 prejšnji gospodar 
Stanko Sedej. Posebnost kapelice 
je prav gotovo v svojski posvetitvi, 
saj so na Notranjskem kapelice, 
posvečene Brezmadežnemu 
spočetju Device Marije, kaj redke. 

nam vsem dodeljeno, 
eno življenje 
in ena smrt. 
(Župančič) 

Z a h v a l a 

Ob smrti dragega moža, očeta in 
nonota 

<* 

.... * 
J o ž e t a P o d k r a j š k a 

se iskreno se zahvaljujemo vsem 
sorodnikom, prijateljem in znan
cem za darovano cvetje, sveče, 
izrečena sožalja in vsem, ki ste ga 
pospremili na njegovo zadnjo 
pot. 
Posebej se zahvaljujemo govorni
koma g. Viktorju Šenu in g. 
Bernardu Jerebu za izrečene 
besede slovesa, pevcem za lepo 
zapete žalostinke in trobentaču. 
Zahvala tudi PGD Logatec za 
častno stražo, zastavonoši in 
društvom ter praporščakom 
gasilcev, planincev, upokojencev, 
Zveze borcev, obrtnikov in 
Društva invalidov. 
Zahvala tudi oskrbniku vežice g. 
Marku Tomincu za skrb in 
pomoč v času slovesa in 
Pogrebnemu zavodu Menart za 
organizacijo pogreba. Lepa hvala 
tudi osebju Doma upokojencev 
na Vrhniki za nego v času 
bolezni. 

Žalujoči sorodnik i 

Ne spreglejte 
F e b r u a r n a OŠ 8 t a l c e v 

5 . l e b r u a r 
Roditeljski sestanek za 8. razrede 
(Pred informativnim dnevom) 
6 . f e b r u a r 
Zgodovina - šolsko tekmovanje 
7 . f e b r u a r 
Šolski prireditvi ob kulturnem 
prazniku 
9 . f e b r u a r 
Informativni dan za 8. razrede 
1 2 . f e b r u a r 
Roditeljska sestanka za 6. in 7. 
razrede (Puberteta) 
1 3 . i n 1 4 . f e b r u a r 
Poskusno eksterno preverjanje za 
8. razrede (SL, MA) 
1 5 . f e b r u a r 
Tekmovanje za Cankarjevo 
priznanje 
2 2 . f e b r u a r 
Območno srečanje "Otrok in 
umetnost" v Matični knjižnici 
Logatec 
2 3 . f e b r u a r 
Ogled filmskih predstav v 
Narodnem domu 
Učencem bosta pripravila prijetno 
srečanje gostujoča ustvarjalca Anja 
Štefan in Andrej Rozman. 

V mesecu kulture je na ogled 
likovna razstava v avli šole. 

Kljub zimskim počitnicam bo 
na šoli v torek popoldan. 27. 
februarja, PUSTNI PLES!!! 

Z a h v a l a 

O. saj ni smrti, ni smrti! 
Samo tišina je pregloboka. 
Kakor v zelenem, 
prostranem gozdu. 

Samo odmikašse. 
samo tih postajaš, 
samo sam postajaš, 
sam in neviden. 

O. saj ni smrti.' 
Samu padaš, samo padaš, 
padaš, padaš 

v prepad neskončne modrine. 

(Srečko Kosovel) 

Ob boleči izgubi naše drage 
mame 

M a r i j e R a v b a r - M i c i 

se iskreno zahvaljujemo vsem 
sorodnikom, prijateljem, sose
dom, sokrajanom in znancem za 
izrečeno sožalje, darovano cvetje 
in sveče ter vsem, ki ste jo 
spremljali na njeni zadnji poti. 
Prav lepa hvala pevcem za 
občuteno zapete pesmi, gospodu 
Albrehtu za poslovilne melodije 
in gospodu Nagodetu za po
slovilni govor v imenu Združenja 
borcev in udeležencev NOB 
Logatec. 
Posebno se zahvaljujemo zdrav
nici Andreji Turk in zdrav
stvenemu osebju Travmatološke 
klinike v Ljubljani za izredno 
prizadevno zdravniško pomoč in 
nego v zadnjih dneh in urah 
njenega življenja. 
Hvala tudi Pogrebnemu zavodu 
Menart in Komunalnemu podje
tju Logatec za pripravo in izvedbo 
pogreba ter oskrbo groba. 

Vsi njeni 
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P r o i z v o d n j a k l i m a s i s t e m o v , d . o . o . 

Sprejmite izziv - bodite tudi vi soustvarjalec poslovne 
strategije družbe 1MPKlima, d.o.o. Godovič 

Zarad i uspešne rast i prodaje na Po l j skem trgu ter uresničevanja p r i hodn j i h 
pos lovn ih načrtov družbe IMP K l i m a , d.o.o. smo pr iče l i z ak t ivnostmi odp i ran ja 
predstavništva v Varšavi. Predstavništvo bo p redv idoma pr ičelo delovat i ob koncu 
prvega pol let ja 2001 . 

R A Z P I S Z A D E L O V N O M E S T O 

V O D J A P R E D S T A V N I Š T V A / P O D J E T J A I M P K l i m a 

V A R Š A V A 

Pogoj i : 

• 6. a l i 7. s topnja i zobrazbe tehnične al i e k o n o m s k e smer i 

• znanje angleškega a l i nemškega j ez i ka 

• v i soka stopnja komun ika t i vnos t i 

• vozn išk i izpi t B kategor i je 

K a n d i d a t o m nud imo s t imu la t ivn i osebni dohodek , jez ikovno izobraževanje 
(pol jšč ina) , s t rokovno izpopoln jevanje s področja k l imat izac i je in prezračevanja. 

S kand ida tom bomo sk len i l i pogodbo za delo v tu j in i za dobo 4-ih let, z možnost jo 
podal jšanja. Na razp i s se l ahko p isno pri javi te v r o k u 14 dn i po objavi . 
Naslov: IMP K l i m a , d.o.o. 

Godovič 150 
5275 Godovič 

Za vse potrebne informacije se obrnite na službo trženja IMP Klima, d.o.o. 
(ga. Majda Flander, ga. Tanja Tominec, tel: 05 374 30 15,05 374 30 23) 

www. imp-k l ima .s i 

P r o i z v o d n j a k l i m a s i s t e m o v , d . o . o . 

IMP KLIMA, d.o.o. GODOVIČ, hitro rastoče podjetje 
s področja klimatizacije 

V A B I K S O D E L O V A N J U 

A) dva delavca var i l ca 
B) dva kva l i f i c i rana a l i v i soko kva l i f i c i rana k l jučavničar ja 
C) dva delavca s srednješolsko izobrazbo a l i v iš ješolsko i zob razbo strojne smer i z a 
delo na CNC stro j ih 
D) delavca z viš ješolsko al i v isokošolsko i zob razbo strojne s m e r i za programi ran je 
CNC strojev 

Od kandidatov p r ičaku jemo, da izpoln ju je jo naslednje pogoje: 

a) IV. stopnja izobrazbe kov ina rske smer i 
ustrezne delovne izkušnje 
odslužen vojaški rok 

b) IV. stopnja i zobrazbe kov ina rske smer i 
ustrezne delovne izkušnje 
odslužen vojaški rok 

c) V. a l i VI. s topnja izobrazbe strojne smer i 
ustrezne delovne izkušnje 
odslužen vojaški rok 
zaželjeno znanje angleškega ali nemškega jezika 
organizacijske sposobnosti 

d) VII. a l i VI. stopnja izobrazbe strojne smer i 
ustrezne delovne izkušnje 
odslužen vojaški rok 
znanje angleškega ali nemškega jezika 
organizacijske sposobnosti 

Družba IMP KLIMA vam omogoča osebni razvoj, delo s tujimi poslovnimi partnerji, prijetno delovno 
okolje, možnost napredovanja in stimulativne plače. 

Pisne prijave z ustreznimi dokazili sprejema kadrovska služba družbe na naslov: 
IMP KLIMA, d.o.o., Godovič 150,5275 GODOVIČ 

P U S T 3 0 0 1 - L A T J F A R I J A C E R K N O 

GLAVNI TRG V CERKNEM 
N E D E L J A 2 5 . 2 . 2 0 0 1 

13.30 Nastop pihalnega orkestra ETA Cerkno 
in Mažoretk iz Logatca 

14.30 Sprevod Laufarjev po ulicah 
15.00 PUSTNA OBSODBA 
17.00 Zabava z ansamblom "KATERMAN" 

T O R E K 2 7 . 2 . 2 0 0 1 
12.00 Odkop bota v CIGNC 
15.30 Sprevod Laufarjev po ulicah 
16.00 PUSTNA OBSODBA "eksekuc\ja" 

Za bogato gostinsko ponudbo bodo poskrbeli Cerkljanski gostinci. 
P r i d i t e v C e r k n o , " D E B O R I P A B E L D E B I E L A " . 

Vabi društvo Laufarija Cerkno 

OPREMA IN PRIPOMOČKI Zfl DOJENČKE 

OBLAČILA OD 0 6 LET 

KOZMETIKA 

IGRAČE 

OBLAČILA ZA BODOČE MAMICE - LA VIE 

V trgovini Mali Princ lahko kupite darilni bon! 

Enostavno z a tistega, ki podarja, in lepo darilo 

za tistega, ki darilni bon prejme! 

VulmJL 
*0o*Ha za o t r o * 9 

Jasmina Krajina Kramar s p 
Cankarjeva 15,1370 Logatec, Slovenija 

Telefon: 01/ 7542 115 

K U P O N 

10% 
za 

popust 

ZA N A K U P NAD 3 .000 SIT 

i)lirjam '• 'hiluuloiniL s.p. 

0 auLu)}c\- hi} 4, yl\ti\L( 

lei: 01 750 23 12 

Ini sal modni salon 
\\ /~\ ^ rt 

irjam 

birma, matura, 
valela. gledal išče, 
ples al 1 preprost \<saLda 

1 zposoja ali prodaja ! 

tudi za močnejše postave. 

Ii borno vašecja ooisLa. rr.sr 

delovni čas: od ponedeljka do prlLa <><! 10 <l<i / J ure m ml tO do 10. ure 

ali sv >/>< >/(//i nd Q do tU ure 

http://www.imp-klima.si
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N O V A O P E L C O R S A 

Zakaj bi čakali, da bi 
OPEL CORSA 

zapeljala soseda pred vami. 

Imamo pa tudi ostale dame, katerim bi se težko uprli. 
ImejimjeAGILA, ASTRA, VECTRA, ZAFIRA ... 

N u d i m o v a m : s e r v i s . k l e p a r s t v o . l i č a r s t v o . 

p r o d a j a . s t a r o z a n o v o . n a d o m e s t n i d e l i . a v t o p l a š č i 

a v t o t e h n a S E V E R 2) IH v I L V L l \ d.o.o. 
Avtomehanika Sever, servisiranje in trgovina, d.o.o., Podsvetija 32, Brezovica 

Sinja Gorica 112,1360 Vrhnika, telefon: 01 750 63 37,750 63 30 

P o o b l a š č e n i p r o d a j a l e c i n s e r v i s e r v o z i l 

S o m O p r e m a 
J j E a S L ^ J J Bojan Čelešnik, s.p., Tržaška 7, Vrhnika, 1360 Vrhnika 

ODPRTO: 8.30-12.00 in 16.00-19.00 
f^ ^ J sobota: 8.30 -12.00 

T R G O V I N A POHIŠTVA V R H N I K A tržaška c e s t a 7 t e l 01 7505 255 

SEDEŽNE G A R N I T U R E V R H N I K A - l j u b l j a n s k a ces ta i o, te l . : oi 7553 302 

- S E D E Ž N E G A R N I T U R E , KAVČI, D V O S E D I . . . 

- F R A N C O S K E P O S T E L J E , P O G R A D I 

- D N E V N E , M L A D I N S K E IN O T R O Š K E S O B E 

- P R E D S O B E , O M A R I C E Z A Č E V L J E , G A R D . O M A R E 

- S P A L N I C E , V Z M E T N I C E V S E H D I M E N Z I J 

- J E D I L N I C E IN J E D I L N I KOTI 

- M A S I V N O P O H I Š T V O , K R E D E N C E , K O M O D E 

- P I S A R N I Š K O P O H I Š T V O 

B R E Z P L A Č N O S V E T O V A N J E Z A K U H I N J E P R I V A S D O M A 

d.o.o, 

Velika Ligojna 20, 1360 Vrhnika, tel./fax: 01 755 30 20 
GSM: 041 637 734, 031 637 734 

Hudim vam: 

V O D E N J E P O S L O V N I H K N J I G 

G R A D B E N E S T O R I T V E 

U R E D I T E V O K O L I C E 

Tlakovanje dvorišč z materialom po vaši želji, postavitev robnikov, opornih zidov,... 

I Z D E L A V A K A N A L I Z A C I J E , V O D O V O D A , 

T E M E L J E V , A D A P T A C I J E O B J E K T O V , 

U T R J E V A N J E T E R E N A , I Z K O P I , P R E V O Z I . . . 

E n a k a , a r a z l i č n a . 

L e t n i k 2 0 0 1 . 

Je razlika? Ni razlike? Seveda je! Prihranki ob nakupu vozil letnik 2000! 

Lupo 1.0: 88.000 SIT 
Lupo 1.4:224.000 SIT 

Polo limuzina in Variant: 140.000 SIT 
Golf 1.4 (basis): 160.000 SIT 

Golf 1.9 SDI (basis): 160.000 SIT 
Bora 1.4 (basis): 160.000 SIT 

Bora 1.9 SDI (basis): 160.000 SIT 
To pa še ni vse, zato nas kar hitro obiščite. 

V o l k s w a g e n 

Ponudba vozil in modelov je omejena. 

M L 
P E L J H A N 

I 

MPI PODJETJE ZA PROIZVODNJO, TRANSPORT, TRGOVINO IN STORITVE. D O O 

IDRIJA, Grilčeva 4, POSTOJNA, Tržaška 84, Delovni čas: 
tel.: 05/37 43 200 tel.: 05/ 72 10 160 8.- 12. ure 
fax: 05/37 43 219 fax: 05/ 72 10 170 13.- 17. ure 

U G O D N O 

POPUST DO 170.000 SIT 

POPUST OD 200.000 DO 500.000 SIT 

NOVOST 

V 
RENAULT 

THALIA 
Z E O D 1 . 6 9 0 . 0 0 0 S I T 

M O Ž N O S T K R E D I T A T + 4 - 2 5 , L E A S I N G , S T A R O Z A N O V O 

PSC d.o.o., Pooblaščeni prodajalec in serviser RENAULT, Poljubinj 89f, 5220 Tolmin 

PE TOLMIN 
05/380 00 24 

PE IDRIJA 
05/373 40 41 

PE LOGATEC 
01/750 98 58 
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SALON KERAMIKE in 
KOPALNIŠKE OPREME 

N U D I M O V A M 

• vse za centralno kurjavo 
• vodovodno instalacijo 
• k e r a m i č n e p lošč ice 

italijanskih proizvajalcev 
• sanitarno keramiko 
• vodovodne armature 
• k o p a l n i š k o p o h i š t v o 

N O V O ! 
Š P A N S K E 

K E R A M I Č N E P L O Š Č I C E 

t r c e v 

gradbeništvo in trgovina, d.o.o. 
Obrtna cona Logatec 25, 

1370 Logatec 
tel.: 01/7543 398, 7542 485, 

fax: 01/7543 522 

ODPRTO: 
o d 8 . d o 19. u r e , 

s o b o t a 

o d 8 . d o 13 . u r e 

Pod Hruševco 34 b, 1360 Vrhnika 
TEL: (01) 755 25 98, 
FAX: (01) 754 95 30 
GSM: 041 708456 

Andrej Potrebuješ s.p, orodjarsrvo ter trgovina in servis bles in motornih koles 

O 
T R G O V I N A IN SERVIS K O L E S 

vse za kolo in kolesarja 
M O D E L I KOLES 2 0 0 1 
• s o b n a k o l e s a , s k i r o j i . k o l e s a r s k a 

o b l a č i l a , s a n i , r o l e r j i . .. 

D e l o v n i č a s : 

9.00 - 12.00 in 14.00 -19.1 
sobota: 8.00 -12.00 

Ne pozabite! Sedaj je pravi trenutek da pripeljete kolo na servis! 

E G A 
P O H I Š T V O lesnina 

Mega pohištvo - Samo Potrebuješ s.p., Petelinje 51,6257 Pivka 

Delovni čas: 
Od ponedeljka do petka od 8. do 19. ure 
Ob sobotah od 8. do 13. ure 

TELEFON: 05 757 00 80 

V FEBRUARJU LAHKO V SALONU L E S N I N A - M E G A P O H I Š T V O 
V PIVKI KUPITE POHIŠTVO "ALPLES" NA 12 OBROKOV BREZ OBRESTI! 

Ne spreglejte novega kataloga E E lesnina - cene in plačilni pogoji so nadvse ugodni! 

739,-
Č O K O L 6 Š N I K , 
1 kg 

299,-
V€G€TA, 
250g 

"B reza " , t r gov i na na d r o b n o , S a n d r a Jurkovič, s.p., O g r a d e 2 0 , 1370 L o g a t e c 

139, 
COCKTA, 
1,5 I 

i * 

139,-
RIZ r o v a i s. 
1 kg 

4 9 9 , -
NflPOUTANK€ 
LEŠNIK. 1 kg j 

Iv 

229,-
KOMPOT ANANAS 
A€ZIN€, 825g 

369,-
M € H Č A l € C SILAN, 
II 

259,-
G€L f A UU6LLNCSS, 
250 ml 

959,-
FINISH TA3l€T€, 
22 tablet 

P o n u d b o v e l j a d o r a z p r o d a j e z a l o g i V s e c e n e s o v SITI 

419,-
TOAl€TNI PAPIR INTIMA, 
8 rolic 
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IMATE ŠOLARJA, 
ki sanja o računalniku ? 

Se odločate, kaj kupiti ? 
Wk H U J M H 

| Q | f f — 
• • • • • • • • I I 
l i l i ^llllffP^ SB ^•H^ffiMSn B Wm 8 8 

Slika je simbolična I 

Računalniki 
HPC Desk 

B r e z p l a č n a d o s t a v a n a d o m i n m o n t a ž a I 

1 PROLOG*.. 
T r ž a š k a 1 1 4 , L o g a t e c , t e l . : 7 5 - 4 1 1 0 6 

w w w . p r o l o g . s i e - m a i l : i n f o @ p r o l o g . s i 

N O V A O P E L C O R S A 

U g o d n e c e n e z a v o z i l a l e t n i k 2 0 0 0 i z z a l o g e 

PRODAJA VOZIL, KREDITI, STARO ZA NOVO, GOTOVINSKI 
lODKUP VOZIL OPEL, SERVIS, KLEPARSIVO IN LIČARSTVO 
ZA VSA VOZILA, VELIKA IZI3IRA RABLJENIH VOZIL 

avtotehna in Urbas d.o.o. 

Postojnska 37, 1381 Rakek; tel.: 01/7051 725, 7051 735 

P o o b l a š č e n i p r o d a j a l e c i n s e r v i s e r v o z i l O P E L - © -

S a x o d o 1 9 7 . 7 5 0 , 
ftAArt B e r l i n g o d o 3 0 1 . 0 7 0 , 
Z U U U N o v a X s a r a d o 2 3 8 . 0 0 0 , 

P r e i z k u š e n o d o b e r l e t n i k x a n t i a d o 5 0 0 . 9 9 0 , 

P r i h r a n p k H n i n J u m p e r d o 2 4 9 - 9 0 0 

r n i l l c i l l U r v U U tolarjev p r i h ranka . 
5 0 0 . 9 9 0 t o l a r j e v 

C I T R O E N 

Fotografija je simbolična. Ponudba velja do razprodaje zalog 

AVTO P R O D A J A 

M E H A N I K A 

K L E P A R S T V O 

L I Č A R S T V O 

C I T R O E N 

M E R L A K 
Anton Merlak s.p. 
Drenov Grič 99,1360 Vrhnika 
tel./fax: (01) 7551 007,7553807 

Največja ponudba obutve 
in tekstila na enem mestu 
na Notranjskem. 

Na 500 m2, v dveh etažah 
v prijetnem ambientu, 
boste zagotovo našli kaj 
lepega zase. 

Velika izbira obutve MASS, 
Dr. Martins ter otroške obutve 
Ciciban. 

Športni copati Converse, 
Reebok, Puma ter NES. 

Ženska in moška konfekcija, 
spodnje perilo Triumph ter 
oblačila za prosti čas. 

Otroška oblačila ter jeans. 

Ne pozabite v februarju/ 

Ugodni gotovinski popust na vso 
zimsko konfekcijo in obutev. 
Valentinovo in zapeljivo spodnje 
perilo. 
Pust - velika izbira mask in 
kostumov. 

B a r b a r a Gan ta r s.p., Sanpav l i j a , Trgovina na d robno in debe lo , Nak lo 14 Loga tec 

r i 

i N 1000 SIT C a n k a r j e v a 2 , L o g a t e c 1 

I Bon je vnovčljiv do 28. februarja 2001 v trgovini Sanpavlija, Cankarjeva 2, Logatec pri enkratnem nakupu 
nad 10.000,00 SI I. l/med vseli nakupov, plačanih tudi z bonom, bomo I. 3. 2001 i/žrebali nagrajenca, 

j kateremu bomo znesek nakupa v celoti povrnili! Objavljen bo v naslednji številki Logaških novic. 

I Ime in Priimek Kraj I 

http://www.prolog.si
mailto:info@prolog.si
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• M E R K U R 

RR!B 

• l i g ^ ^ ^ ^ ^ • 
/VW0 NOVO 

o d d e l e k z d a r i l i i n l e s n o 

galanteri'io za g o s p o d i n s r v o ! 

P R O D A J N I P R O G R A M : 
vijaki, ž i čn ik i , drugI ž ični izdelki, 
stavbno In p o h i š t v e n o okovje, 
izdelki č r n e metalurgije, 
r o č n o orodje, 
e l e k t r i č n o r o č n o orodje in stroji, 
kmetijski in gozdarski program, 
stroji In oprema, strojno orodje, 
bela tehnika, keramika, 
brusni material, 
barve, laki in pribor, 
varilno t e h n i č n i material, 
elektromaterial, 
vodovodni material. 

MFRKIIRJEVE VROČE CENE 

?> M E R , 
•KOMPl 

> M E R K U R J i 

oddelek z elektromaterialom 
za samogrodifelje in obrtnike ... 

I žice, kabli, cevi, stikala, svetila, 
kontaktorji in ostali drobni material, 
ki ga potrebujete v vašem domu ... 

oddelek z vodovodnim materialom 
za samograditefje in obrtnike ... 

armature, ventili, fitingi, 
kanalizacijske in vodovodne cevi. 

Prodajalna KOMPLET d . o . o v Obrtna c o n a Logatec 23, Logatec 
Telefon: (01175 43 873. Delovni čas: mod tednom od 8. do 19. uro, v moboto od 8. do 12. uro. 

S A L O N P O H I Š T V A 

Danilo Koren sp. 
Nova Oprema 

salon pohištva - prevozi 
Bevkova ul. 12. 5271 Vipava 

Postojna, Novi trg 7 
tel.: (05) 726 51 27 

- svetovonje pri sestavi 
- obročno odplačevanje 
-ugodni krediti 
-izredni popusti 
za gotovinsko plačilo 

- brezplačna dostava 
- brezplačna montaža 

- najboljša ponudba 
- ugodni plačilni pogoji 
- brezplačna dostava 
- brezplačna montaža 

P o n o v o o p r e m o • v N O V O 

P U B M A R E K E 

S O B O T A 2 4 . 0 2 . 
INDY, d.o.o, informacijsko poslovni biro, 

Hradeckega c. 40a, Ljubljana 

» V A N J t O D 2 2 . 0 0 

D O 2 4 , 0 0 

I Z B O R N A J L E P 

1. N A G R A D A : 

V I K E N D P A K E T Z A V T O D 0 M Q & Z A 6 O S E B 
SPONZOR i. NAGRADE JOIXY CARAVAN, d.o.o.. UL. IVANA SELANA 22, BREZOVICA PRI LJUBLJANI 

Logaške novice, glasilo Občine Logatec - Ustanovitel j : Občina Logatec - Izdajatelj: Mali d.o.o., založniško in trgovsko podjetje Logatec - Tisk: Mali d.o.o. Logatec - O d g o v o r n i urednik: Anton Mali - Stalni 
sodelavc i (ke); Janja Peterlin, Franc Bogataj, Petra Trček, Bojana Levinger, Branka Novak, Karmen Osredkar, Dušan Černigoj, Maša Zupančič, Ajda Žižek, Roman Rupnik, Marcel Štefančič, Ksimeroni Vrbetič, 
Bernarda Rudolf, Katarina Čuk, Stanislav Nagode, Matevž Podjed, Anja Sedej. Nas lov uredništva: Logaške novice. Mali d.o.o., Čevica 4, 1370 Logatec, tel.: 01 7509 660, fax: 01 7509 664, 
e-mail:novice@mali.si - Ponatis celote ali posameznih delov in njihova uporaba v drugih medijih je dovoljena le s pisnim dovoljenjem. Po I. točki 43. člena ZDDV se plačuje DDV po stopnji 19%. Rokopisov in fotografij ne 
vračamo. Pridružujemo si pravico do krajšanja prispevkov. Nenaročenih prispevkov ne honoriramo. Fotografije brez navedbe avtorja - arhiv Logaških novic. Glasilo prejmejo vsa gospodinjstva v občini Logatec 
brezplačno. ONLINE novice:http://www.mali.si DEŽURNI N O V I N A R VSAKO SREDO OD 8.00 DO 12.00 NA TELEFONU: 01 7509 660. Števi lo i z vodov 4200. Novice izidejo do sedmega v mesecu. 

V I N O T O C 
V I N S K A K L E T p r i O R L U 
n a V R H N I K I 

L j u b l j a n s k a 1 6 , 1 3 6 0 V r h n i k a 
t e l e f o n : 0 1 7 5 0 5 7 4 7 
K m e t i j a V T D R I H 

Z o r a n i n D r a g i c a V i d r i h 
L o ž e 1 8 a , 5 2 7 1 V i p a v a 
t e l e f o n : 0 5 3 6 8 7 0 5 0 
f a k s : 0 5 3 6 8 7 0 5 2 

Nudimo 
vam 
odprta 
t o č e n a 
vina 
lastne 
pridelave 
C a b e r n e t s a u v i g n o n , M e r l o t , L a š k i r i z l i n g , 

M a l v a z i j a , Z e l e n , S a u v i g n o n , P i n e l a 

O d p r t o 

o d p o n e d e l j k a d o p e t k a o d 9 . 0 0 d o 17 .oo u r e 

i n v s o b o t o o d 8 . 0 0 d o 1 2 . 0 0 u r e 

N E P R E M I Č N I N E 

R E A L E S T A T E 

S V E T N E P R E M I Č N I N E , 

d . o . o . , L j u b l j a n a 

E n o t a V r h n i k a 

C a n k a r j e v t r g 3 

1 3 6 0 V r h n i k a 

T e l . : 0 1 / 7 5 0 5 - 1 9 4 

F a x . : 0 1 / 7 5 0 4 - 3 9 3 

KUPUJETE ALI PRODAJATE STANOVANJE? 
POJDITE NA SVET N E P R E M I Č N I N ! 

NAJEMATE ALI ODDAJATE POSLOVNE PROSTORE? 
POJDITE NA SVET N E P R E M I Č N I N ! 

IŠČETE ALI PONUJATE ZAZIDLJIVO ZEMLJIŠČE? 
POJDITE NA SVET N E P R E M I Č N I N ! 

ŽELITE H I Š O PRODATI ALI JO KUPITI? 
POJDITE NA SVET N E P R E M I Č N I N ! 

V A Š E Ž E L J E , S A N J E IN P O T R E B E 

L A H K O P O S T A N E J O R E A L N O S T ! 

P O K L I Č I T E N A S ! 

S V E T N E P R E M I Č N I N J E P R I N A S U R E J E N 

PRAVI NASLOV ZA PRAVE ODLOČITVE 
S V E T N E P R E M I Č N I N E , d . o . o . 

POSLOVALNICE NA VRHNIKI, LJUBLJANI IN KRANJU 

internet: h f f p ; / / i ¥ w w . s v e f - r e . s i 

mailto:novice@mali.si
http://www.mali.si

